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Vragen CDA 
 
Berap 1.1.3 Klachtenopvang leerlingen- en WMO-vervoer  
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag ‘’Onder andere wordt de vervoerder door de gemeente in gebreke gesteld en er wordt een 
schadeclaim voorbereid.’’ Wordt deze claim alleen gebaseerd op de 40.000 extra benodigd budget 
voor schade afhandeling of worden ook de kosten meegenomen voor aanvullende kilometer- en 
fietsvergoeding? 

Antwoord De claim is gebaseerd op de extra BSO uren die de scholen hebben ingezet om kinderen op te 
vangen. Daarnaast hebben ouders een extra kilometervergoeding ontvangen. Ook dit is 
meegenomen in de totaalclaim.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Matthijs Barendse 

Telefoon +31650070539 

Email m.barendse@zwolle.nl 

 
Berap 1.3.2 Overschreiden budget leerlingenvervoer 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
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Vraag In 2022 werd het budget voor leerlingenvervoer met €133.803 overscheden doordat er 74 extra 
leerlingen bijkwamen. In 2023 wordt verwacht met €600.000 het budget te overscheiden met 35 
leerlingen en extra fiets- en klimotervergoeding. Het CDA wil graag weten hoe dit bedrag is 
samengesteld.  

Antwoord De overschrijding van 600.000 wordt niet alleen veroorzaakt door een toename van het aantal 
leerlingen, maar met name door een forse prijsverhoging van 13,7%. Dit is te wijten aan de 
algehele inflatie 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Matthijs Barendse 

Telefoon +31650070539 

Email m.barendse@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 4.2.1 Bereik kindregelingen 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

36 

Doelnummer 
 

4.2.1 
 

Vraag We lezen ‘In 2022 hebben we van 848 ouders/voogden een of meerdere aanvragen voor de 
Kindregeling ontvangen. De aanvragen waren voor in totaal 1482 kinderen’. Komt dit getal overeen 
met het aantal kinderen in de bijstand? Worden alle ouders bereikt met de kindregelingen? 
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Antwoord We houden cijfers bij van inwonende kinderen in de leeftijd van 0 tot 18 jaar in de bijstand. Eind 

2022 ging het om 1574 kinderen. We hebben echter ook ouders die geen uitkering van ons 

hebben en toch recht hebben op de kindregeling omdat zij een laag inkomen hebben. In Zwolle 

wonen in totaal 26.400 kinderen waarvan er bijna 2.000 in een minimahuishouden wonen 

(inkomen tot 110% van het sociaal minimum). In 2022 waren er aanvragen voor in totaal 1482 

kinderen. We zetten ons continu in om alle kinderen te bereiken die recht hebben op de 

Kindregeling. Dat doen we door de doelgroep en maatschappelijke partners via verschillende 

communicatiemiddelen te informeren over de regeling. Denk hierbij onder andere aan het uitsturen 

van brieven, het uitzetten van gerichte social media campagnes en het geven van voorlichtingen 

aan professionals. Wij bereiken dus ook een deel van de ‘werkende armen’.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 4.3.2 Stijging beschermingsbewind - verhouding Zwolle-landelijke trend 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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4.3.2 
 

Vraag Hoe verhoudt de stijging van het aantal mensen onder beschermingsbewind in Zwolle t.o.v. de 
landelijke trend? 

Antwoord De kantonrechter kan een beschermingsbewindvoerder benoemen om iemands geldzaken te 
regelen.  
We weten niet hoeveel Zwollenaren een bewindvoerder hebben ter behartiging van hun financiële 
belangen omdat justitie dit geregeld. We weten wel hoeveel mensen bijzondere bijstand voor 
beschermingsbewind krijgen.  
 
Zwollenaren met bijzondere bijstand voor beschermingsbewind 
 

 
Er zijn tussen 2017 en 2020 meer Zwollenaren met bijzondere bijstand voor beschermingsbewind 
bijgekomen tot maximaal 1517. Daarna is het weer gedaald tot 1.422 personen, hetzelfde niveau 
als in 2018.  
 
 
We beschikken over vergelijkende cijfers inzake beschermingsbewind.Uit de Benchmark Armoede 
en Schulden van Divosa blijkt dat Zwolle in zijn algemeenheid en voor beschermingsbewind veel 
uitgeeft aan bijzondere bijstand (zie ook vraag doel 4.1.1). 
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 In het rapport “bekostiging en beloning van beschermingsbewind bij schulden” van het 
onderzoeksbureau SEO te Amsterdam wordt gemeld dat het aantal schuldenbewinden landelijk 
fors is gegroeid (zie figuur S.1).  

 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Huub Lubbers 

Telefoon 038-4983291  

Email HGJ.Lubbers@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 4.1.1 Bijzondere bijgestand - verhouding Zwolle-landelijke trend 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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4.1.1 
 

Vraag Hoe worden Zwollenaren gewezen op het bestaan van de bijzondere bijstand? Wordt er in Zwolle 
meer of minder gebruikgemaakt van de bijzondere bijstand t.o.v. het landelijke gemiddelde? 

mailto:HGJ.Lubbers@zwolle.nl
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Antwoord We informeren inwoners van Zwolle herhaaldelijk via meerdere kanalen over de bijzondere 
bijstand. Dat doen wij via: 

• Social media, zoals Facebook, Twitter en Instagram 

• Via onze site 

• Via de Swollenaer en wijkkranten 

• Via partnerorganisaties in de stad 

Uiteraard wijzen wij inwoners ook bij onze contacten op de mogelijkheid van bijzondere bijstand, 
zoals bijvoorbeeld bij een eerste uitkeringsaanvraag, maar ook bij tussentijdse wijzigingen. 

 

Van de Divosa benchmark Armoede en Schulden van 2022 zijn nog geen gegevens beschikbaar. 
Vanuit de benchmark  Divosa Armoede en Schulden 2021 is er informatie over de verlening van 
bijzondere bijstand door ons als gemeente Zwolle, ten opzichte van vergelijkbare gemeenten en 
het landelijk gemiddelde. Zie hieronder 2 grafieken. 

 

 
 

 
 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 1.3.2 Minder segregratie voorschoolse voorzieningen en onderwijs 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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1.3.2 / 2.3.1 
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Vraag Eén van de doelen is dat er minder segregatie is in de voorschoolse voorzieningen en het 
onderwijs. Hoe vertaalt zich dit in de praktijk, is er al effect zichtbaar van de aanpak? 
 

Antwoord In het laatste LEA-overleg (schoolbesturen, kinderopvangorganisaties en gemeente) van juni is de 
prioritering binnen de Uitvoeringsagenda van de Strategische Onderwijsagenda besproken, 
waarbij het voorkomen van segregatie als een prioriteit is aangegeven. Hierbij werd o.a. ook het 
belang van een nog betere ketensamenwerking van KO t/m VO genoemd (binnen en naast de 
bestaande samenwerkingen), maar ook een (meer) integrale aanpak in de wijk. Het project Rijke 
schooldag (School & Omgeving) in Holtenbroek, Diezerpoort en Aa-landen is een mooi voorbeeld 
om wijkgericht kansengelijkheid te vergroten en segregatie te voorkomen in samenwerking met 
KO, PO en verschillende partners in de stad.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Nynke Dijkstra 

Telefoon +31621402808 
 

Email n.dijkstra@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 2.3.1 Sociaal wijkteam bij huisartsenpraktijken  
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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2.3.1 (Toegang jeugd) 

Vraag De aanwezigheid van het sociaal wijkteam bij huisartsenpraktijken ligt op 70%. Wat is er voor 
nodig om dit op 100% te krijgen?  

Antwoord SWT Zwolle heeft een samenwerking met 80% (niet 70%) van de Zwolse huisartsen. Deze 
samenwerking is op basis van vrijwilligheid en niet alle huisartsen zijn daartoe bereid. Landelijk 
krijgt het een onderwerp overigens wel aandacht in de Hervormingsagenda jeugd. 
In de meeste andere gemeenten loopt de samenwerking minder goed en beperkt het zich vaak tot 
inzet van een praktijkondersteuner GGZ die zich op psychische problematiek van kinderen en 
jongeren richt. 
Hoewel we het liefst met 100% van de huisartsen samenwerken, kiezen we om vooral de 
samenwerking met onderwijs verder te versterken. In veel gevallen hoeft er dan niet eens meer via 
een huisarts verwezen te worden, omdat op de scholen de jeugd- en gezinswerkers dat ook zelf 
kunnen doen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan-Willem Dollekamp 

Telefoon 038 498 4116 

Email jw.dollekamp@zwolle.nl  

 
  

mailto:jw.dollekamp@zwolle.nl
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Vragen CU 
 
SIA Zekerheid bijdragen van derden 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Notitie SIA  

Pagina nummer 
 

4 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er wordt gesteld dat op dit moment nog onduidelijk is hoe groot het beroep van bovengenoemde 
voorstellen (korte termijn te verwachten beslisnota’s) op de SIA gelden zal zijn. Hoe zeker is de 
omvang (dus niet de kans op toekenning maar kaders voor maatvoering) van de bijdragen van 
derden? 

Antwoord Er is nog geen enkele zekerheid over bijdragen van derden mbt de genoemde korte termijn 
voorstellen, muv een deel voor hub wezenlanden noord. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
Sia Toelichiting op minimaal benodigd budget 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Notitie SIA  

Pagina nummer 
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Vraag In de afrondende tabel wordt genoemd dat het minimaal benodigd budget tot en met 2027 €50 
miljoen is. In de tekst wordt €40 miljoen genoemd. Is dat een fout? Zo ja, welk bedrag klopt? Zo 
nee, kunt u beide bedragen toelichten?  

Antwoord Het minimaal benodigde budget is 50 miljoen, hiervan is circa 9 a 10  miljoen reeds beschikbaar in 
de SIA middelen. Dit maakt dat er een aanvulling nodig is van 40 miljoen, waarvoor bij de PPN 
een eerste stap voorligt om 8 miljoen vanuit het weerstandsvermogen toe te voegen. Resteert 32 
miljoen waarover bij de begroting 2024 een besluit wordt genomen. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken Nadelig resultaat programma 4 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

2 
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Vraag Onder programma 4 Inkomen wordt een nadelig resultaat €3,9 miljoen gemeld. Tegelijk is de zin 
over de ontvangen middelen voor energietoeslag ambigue is. Er wordt gesproken over ontvangen 
middelen, maar tegelijk is er een nadelig resultaat. Kan dit uitgelegd worden?  

Antwoord De storting in de reserve wordt als een uitgaaf gezien op het doel. Omdat de decembercirculaire 
te laat is om te verwerken in de begroting levert dat een nadeel op in programma 4 (doel 411). Het 
voordeel kunt u vinden in programma 10. Hier is de ontvangst verwerkt (zonder verwerking in de 
begroting. Wat dus een voordeel daar oplevert. 
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Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Erwin Nagelhout 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken 2.2.2 Lege tabel 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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Vraag Klopt het dat de tabel met financiële resultaten hier leeg is?  

Antwoord Ja dit klopt.  
 
In de begroting 2022 bij de beschrijving van doel 2.2.2. staat in de laatste alinea reeds 
beschreven dat het budget overgeheveld is naar andere doelen (te weten doel 1.1.2 en 2.2.1). 
Met ingang van de begroting 2023 is dit betreffende doel komen te vervallen.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Richtsje Tel  

Telefoon 038-498 2513 

Email r.tel@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 4.1.1 Toelichting begrotingswijziging 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 
 

Webpagina nummer 
 

33 
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4.1.1  

Vraag Er wordt een begrotingswijziging van €15,7 miljoen genoemd. Kan toegelicht worden hoe dit 
bedrag is opgebouwd? En hoe past de omvang van deze begrotingswijziging in de resultaten van 
voorgaande jaren? Was toen ook dergelijke wijziging aan de orde? En zo nee, wat is de verklaring 
van deze wijziging?  

Antwoord Deze begrotingswijzigingen hebben met name  hun oorsprong in de 2de berap 2022 (1.170.000) 
met betrekking op het structurele tekort BUIG en de toevoegingen uit de meicirculaire 2022 en 
septembercirculaire 2022 voor de energietoeslag voor in totaal 13.124.000 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Erwin Nagelhout  

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken 4.2.1 Toelichting verhoging leefttijdgrens 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

36 

Doelnummer 
 

4.2.1  
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Vraag Kan worden toegelicht wat het effect is van de verhoging van de inkomensgrens naar 130% voor 
ouders met kinderen op het voortgezet onderwijs of de eerste twee jaar van het middelbaar 
beroepsonderwijs? Hoeveel aanvragen zijn er door deze groep (tussen 110% en 130%) gedaan? 
Hoe verhoudt dat zich tot de prognose voor deze wijziging?  

Antwoord Voor jongeren op het voortgezet onderwijs of het MBO zijn de kosten vaak hoger dan voor 
kinderen op het basisonderwijs. De Kindregeling Gemeente Zwolle 2021 sluit hierop aan. De 
ouders van kinderen op het voortgezet onderwijs ontvangen een hoger bedrag en hebben als 
inkomenseis 130% van het sociaal minimum. Door het verhogen van inkomensgrens tot 130% 
komen er meer kinderen voor de Kindregeling in aanmerking en kunnen zij deelnemen als ieder 
ander kind.  
 
In ons systeem is geen uitsplitsing gemaakt naar verschillende inkomensniveaus bij het 
afhandelen van de aanvragen. Dit zou extra werk opleveren voor de uitvoering. De Kindregeling  
Gemeente Zwolle 2021 is de opvolger van de scholierenregeling. In 2020 is bij de raadsnota 
Kinderparticipatie (okt. 2020), waarin de raad wordt voorgesteld in te stemmen met de 
Kindregeling Gemeente Zwolle 2021, is geen prognose gegeven over het aantal aanvragen. Wat 
we zien is een naar de stijging van het aantal aanvragen.  
Aanvullende informatie: vanaf 1 januari 2023 is er een nieuwe kindregeling, namelijk de 
Kindregeling Gemeente Zwolle 2023. Bij deze regeling geldt voor alle kinderen en jongeren een 
inkomensgrens van 130% van het sociaal minimum.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk  

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 5.1.1 Achtergrond projectmutatie 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

40 

Doelnummer 
 

5.1.1  

Vraag Wat is de achtergrond bij de projectmutatie van €5,6 miljoen in het financieel overzicht van het 
doel? 

Antwoord Voor de opzet en inhoud van de jaarrekening gelden wettelijke eisen die zijn vastgelegd in het 
Besluit Begroting en Verantwoording provincies en gemeenten (BBV). Projecten waarvoor 
incidenteel middelen beschikbaar zijn gesteld en waarbij niet wordt afgeschreven, is het verplicht 
om zowel de uitgaven, de inkomsten en reserve mutaties ten laste / ten gunste van het jaar te 
brengen waarin de uitgaven plaats vinden. Hieronder vindt u de specificatie van projecten van 
doel 5.1.1. 
 
 

Sociaal ondernemerschap 86.985,00     

Economisch perspectief 205.840,00    

Regiodeal POZ 106.272,50    

Europees project Leader 14.521,74    

Top innovatiecentra 30.000,00    

HCO 5.201.250,85    

Hessenpoort 3 -50.000,00 
correctie voorgaand 
jaar 

      

  5.594.870,09     
 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jantina Dummer-Oosterkamp 

Telefoon 038-4982926 
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Email JA.Dummer-Oosterkamp@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 6.4.1 Proefboring geothermieput 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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6.4.1  

Vraag Is de exploratievergunning voor de geothermieput nog steeds in handen van de gemeente? 
Wanneer wordt de proefboring voorzien in de meest actuele planning?  

Antwoord Op dit moment zijn we in de fase van de opsporingsvergunning, deze is in handen van de 
gemeente Zwolle. Om daadwerkelijk naar aardwarmte te mogen boren is in de volgende fase een 
winningsvergunning nodig. Op dit moment liggen we nog op koers, om volgens de opgestelde 
planning, de proefboring te laten plaatsvinden in 2025. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler, Nienke van Keimpema 

Telefoon 06-21316295 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 6.4.1 Warmwaternet Holtenbroek I 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

57 

Doelnummer 
 

6.4.1 

Vraag In hoeverre wordt het bestaande warmtenet in Holtenbroek I betrokken bij de beoogde 
ontwikkeling van het warmtenet in Holtenbroek en de Aalanden? 

Antwoord In Holtenbroek ligt een met biomassa gestookt warmtenet van Cogas. Met Cogas worden 
oriënterende gesprekkken gevoerd. Met de ontwikkeling van de Wet collectieve warmte in het 
achterhoofd, is Cogas zich aan het bezinnen op haar rol in de warmtetransitie in Zwolle. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler , Nienke van Keimpema 

Telefoon 06-21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
jaarstukken 6.4.1 Resultaten zekerstellen netcapaciteit 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 
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6.4.1 

Vraag Kan aangegeven worden welke concrete resultaten er bereikt zijn in het kader van het 
‘zekerstellen van netcapaciteit’?  

Antwoord Vanuit ZSDZ is dit gebeurd vanuit de RES opgaven van de 4 gemeenten in dit gebied, waarbij 
vanuit alle deelgebieden aangesloten moet worden op het 110 kV station van TenneT en Enexis 
als ‘centrale stekkerdoos’. Resultaat: Enexis heeft tussentijds de capaciteit fors kunnen uitbreiden. 
Voor afname door kleingebruikers is er nog capaciteit beschikbaar, voor invoeding van duurzame 
stroom is helaas het platfond al enige tijd geleden bereikt.  
Daarnaast hebben zowel TenneT als Enexis in hun investeringsplannen opgenomen dat er een 
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nieuw 110 kV station bij de Hessenweg nodig is. Aan de voorbereiding van deze plannen wordt 
inmiddels een kleine 2 jaar hard gewerkt, waarbij er intensief wordt samengewerkt met de 
netbeheerders, provincie(s) en oa ZSDZ gemeenten. De gemiddelde ontwikkeltijd is fors: 5 – 7 
jaar. 
Daarnaast is er 1,5 jaar geleden op bestuurlijk niveau overleg geweest over de zorg over 
dreigende stroomtekorten op het 110 kV station Frankhuis over enkele jaren. Resultaat is dat 
Enexis eerder is gaan werken aan versterking van het middenstation (3 transformatoren worden 
bijgeplaatst, oplevering in 2024) en TenneT parallel hieraan zonder fysieke maatregelen meer 
vermogen naar Frankhuis kan transporteren.  
De recente afkondiging van Enexis (stroomtekort voor grootverbruikers) laat zien dat de vraag naar 
elektriciteit nog meer toeneemt dan was voorzien. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler, Tim Idema 

Telefoon 06- 21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 6.4.1 Onderuitputting RREW-budget 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
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6.4.1  

Vraag Wat is de verklaring van het RREW-budget niet volledig is uitgeput maar grofweg 5% 
onderuitputting kent?  

Antwoord De uitvoering van de RREW is met een groot aantal wijkinitiatieven, Blauwvinger Energie en de 
woningbouwcorporaties uitgevoerd. Een diversiteit dus aan activiteiten als warme burendagen, 
huis-aan-huis-bezoeken, webinars, de Bespaarbus, etc.om zoveel mogelijk inwoners (particulieren 
en huurders) binnen een bepaald tijdsbestek te bereiken met informatie, advies en vooral 
energiebesparende maatregelen. Het doel was het bereiken van 7.500 particuliere 
woningeigenaren en 7.500 huurders met 7.500 besparende maatregelen, eveneens zowel bij 
particulieren als bij huurders.  
Deze doelen zijn ruim gehaald. Er zijn ruim 17.000 particuliere woningeigenaren bereikt met in 
totaal bijna 11.000 maatregelen. En 19.500 huurders met in totaal 22.000 maatregelen. Tot op het 
laatst zijn initiatieven opgepakt. 
 
De 5% is het resultaat van het niet meer kunnen krijgen van materialen op een gegeven moment 
en van het aanhouden van een kleine buffer voor eventueel onvoorziene zaken of 
overschrijdingen. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler, Christian Voortman 

Telefoon 06 - 21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 6.4.4 Opbouw bedrag projectmutaties 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 
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6.4.4  

Vraag Kan geduid worden hoe het bedrag van de projectmutaties is opgebouwd? Welke activiteiten of 
ingrepen zijn daarvan bekostigd die nog niet voorzien waren tijdens de begroting 2022? 

Antwoord Voor de opzet en inhoud van de jaarrekening gelden wettelijke eisen die zijn vastgelegd in het 
Besluit Begroting en Verantwoording provincies en gemeenten (BBV). Projecten waarvoor 
incidenteel middelen beschikbaar zijn gesteld en waarbij niet wordt afgeschreven, is het verplicht 
om zowel de uitgaven, de inkomsten en reserve mutaties ten laste / ten gunste van het jaar te 
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brengen waarin de uitgaven plaats vinden. Er is dus geen sprake van dat kosten niet voorzien 
waren.Hieronder vindt u de specificatie van projecten van 6.4.4. 
 

Gebiedsontw Ijsselvechtdelta 34.947 

Hoogwaterbescherming 66.025 

Klimaat algemeen 249.924 

Regiodeal Climate Campus 296.075 

Europese projecten:   

LIFE IP 111.934 

Interreg project Catch 30.227 

  789.132 

 
 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jantina Dummer-Oosterkamp 

Telefoon 038-4982926 

Email JA.Dummer-Oosterkamp@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 9.1.1 Geen kanditaat voor gepubliceerde vacatures 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

79 

Doelnummer 
 

9.1.1  

Vraag Hoe vaak is het voorgekomen dat een gepubliceerde vacature geen reacties kreeg? Hoe vaak is 
het voorgekomen dat een gepubliceerde vacature niet leidde tot een geschikte kandidaat? 

Antwoord Op elke vacature zijn reacties ontvangen. Maar gemiddeld genomen neemt wel het aantal reacties 
en ook de kwaliteit van de reacties per vacature af. En op elke vacature is uiteindelijk ook een 
geschikte (of geschikt te maken) kandidaat gevonden. 
 
Dat we uiteindelijk altijd wel slagen in de invulling van de vacatures, betekent niet dat we geen 
problemen in de werving ervaren. Zo gebeurt het steeds vaker dat een kandidaat zich op het 
laatste moment terugtrekt, bijvoorbeeld doordat de kandidaat meerdere opties tegelijk heeft. Dat 
maakt dan soms dat een procedure toch weer langer duurt en meer energie en aandacht vraagt 
dan verwacht. 
 
Er is wel een aantal vakgebieden waarin we merken dat de schaarste het grootst is. Dat zijn onder 
andere financieel adviseurs, juridisch adviseurs, civiel technisch specialisten, ruimtelijk planologen 
en ICT functies. 
 
De vacatures die moeilijk vervulbaar waren, zijn vanaf mei 2022 met succes opgepakt door onze 
eigen recruiters. 
En uiteindelijk alsnog met een gerichtere aanpak, met actieve zoekstrategie ingevuld. Soms vergt 
dat ook het aanpassen van de vacature, omdat het oorspronkelijk gezochte profiel gewoon niet in 
de markt beschikbaar is. Er zijn geen cijfers van hoe vaak dit gebeurt, omdat dit ook een continu 
proces is dat we ook al zo veel mogelijk proberen te ondervangen bij het opstellen van de vacature 
(voorkomen dat we een ‘schaap met 5 poten’ zoeken). 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Mattijs van Roosendaal 

Telefoon  

Email m.van.roosendaal@zwolle.nl 

 
Berap 2.1.1 Overzicht budgetten 
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Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

13 

Doelnummer 
 

2.1.1  

Vraag Kan een totaaloverzicht gegeven worden van de budgetten die in 2023 geoormerkt zijn voor re-
integratie en begeleiding, en voor de uitvoering van de Wet sociale werkvoorziening, inclusief de 
voorgestelde mutatie op verlengde inzet van re-integratie en de budgetten op de ‘boeggolflijst’? En 
kan daarbij een overzicht gegeven worden van de totale uitkering door het Rijk van middelen die 
bedoeld zijn om bovengenoemde activiteiten te bekostigen? 

Antwoord 
Begroting 2023 - lasten  
Budget re-integratie en begeleiding € 7.242.000 
Budget Wet Sociale werkvoorziening € 14.566.000  
 
De gemeente ontvangt in het gemeentefonds een integratie-uitkering participatie 
en in algemene uitkering zijn maatstaven opgenomen in het cluster participatie die 
dienen ter bekostiging van activiteiten in het kader van de Participatiewet .   
Hierop rust niet de verplichting deze middelen ook 1 op 1 in te zetten voor deze 
activiteiten. Er kan dus niet gesteld worden dan het Rijk een uitkering verstrekt die 
is bedoeld om genoemde activiteiten te bekostigen.     

  

   

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frans Kuijpers 

Telefoon 06-53730307 

Email f.kuijpers@zwolle.nl 

  

 
Berap 4.1.1 Prognose mutatie kindregelingen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

18 

Doelnummer 
 

4.1.1  

Vraag Betekent het ontbreken van een mutatie op de kindregelingen dat deze vooralsnog binnen de 
begrote budgetten uitgekeerd kunnen worden? Wat is de huidige prognose voor de rest van 2023?  

Antwoord De verwachting is dat het begrote budget voor 2023 voldoende is voor de kindregelingen.  
Vorig jaar zijn er 848 aanvragen toegekend (een aanvraag kan voor meerdere kinderen zijn). Dit 
jaar zitten we in juni op 620 toegekende aanvragen. De Kindregeling is vanaf 1 januari aangepast 
en we hebben hier veelvuldig over gecommuniceerd. De verwachting is dat we dit jaar meer 
aanvragen zullen toekennen dan in 2022, gezien we in juni al op 620 toegekende aanvragen 
zitten. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Berap 5.2.1 Reductie plastic bij evenementen 
 

Gesteld door fractie  ChristenUnie 
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Heeft betrekking op  Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

22 

Doelnummer 
 

5.2.1  

Vraag Bij reductie plastic bij evenementen wordt een eenmalige subsidie genoemd voor aanschaf en 
naweeën van de coronacrisis. Ook worden structurele kosten zoals logistiek en personeel 
genoemd. Zijn er afspraken gemaakt met de sector hoe deze structurele kosten in komende jaren 
gedragen worden?  

Antwoord De reductie van plastic in zijn algemeenheid en dus ook bij evenementen is belangrijk om het 
gebruik van fossiele grondstoffen terug te dringen. Daarom is er voor 2023 de afspraak gemaakt 
dat de gemeente bijdraagt in de kosten voor de transitie naar duurzame bekers en daardoor het 
reduceren van het gebruik van plastic. Vanaf 2024 dienen de ondernemers en organisatoren zelf in 
de kosten te voorzien als  regulier onderdeel van de organisatiekosten voor een evenement. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door I.Tuqan 

ITelefoon 038 498 2016 
 

Email i.tuqan@zwolle.nl 
 

 
Berap 6.4.1 Activiteiten verzwaring elektriciteitsnet 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

31 

Doelnummer 
 

6.4.1  

Vraag Welke concrete activiteiten worden er door de gemeente uitgevoerd in het kader van de uitgaven 
aan verzwaring van het elektriciteitsnet? Indien de middelen voor personele kosten worden 
aangewend, betreft dit inzet van eigen fte’s of inhuur? 
 

Antwoord De beschikbare middelen vanuit het E-Team worden ingezet om de al lang geleden ingezette 
intensieve samenwerking met Enexis te dekken. Zwolle trekt samen met Enexis op om obv data en 
modellen van Enexis (‘buurtindex’ tool, ‘Uitkijktoren’ en inbreng vanuit de gemeente, doorwerking 
warmtetransitie visie, actualisatie warmteplan, uitbreidingsplannen woningbouw, impact 
stadslogistiek en transitie bedrijfsleven) inzicht te krijgen in welke wijken en buurten aan 
versterking en uitbreiding van het netwerk moet worden gewerkt (hoeveel kilometer kabel 
vervangen, hoeveel trafo’s en middenspanningsstations moet er waar en wanneer bij). Doel: 
vastleggen van een meerjaren programmering. 
Het betreft hier inzet van eigen adviseurs. 
 
Om deze netwerkaanpassing mogelijk te maken gaat Zwolle een eigen ‘fast lane’ team inrichten 
vanuit de lijnorganisatie (los van E-Team programmafinanciering), is er projectleiding 
aangetrokken en gaat Zwolle de komende jaren intensief met een speciaal bouwteam van Enexis 
samen aan de realisatie werken. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler, Tim Idema 

Telefoon 06- 21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Berap 6.4.1 Budget wijkinitiatieven focuswijken Energietransitie 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

31 
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Doelnummer 
 

6.4.1  

Vraag De Berap bevat mutaties voor wijkinitiatieven in Dieze en Assendorp. In de focuswijken 
Holtenbroek en Aa-landen zijn ook wijkinitiatieven opgestart. Is daar op dit moment budget voor 
voorzien, al dan niet binnen het programma Energietransitie of elders?  

Antwoord Voor alle wijkinitiatieven gaat voorzien worden in een basisfinanciering (150k per jaar, voor 3 jaar), 
zodat zij in elk geval een aantal basisactiviteiten kunnen uitvoeren, zoals het bijhouden van de 
website, het zo nu en dan uitbrengen van een nieuwsbrief of het organiseren van een activiteit, 
naar gelang de behoefte van het initiatief. Deze geldt ook voor Duurzaam Holtenbroek en De 
Groene Aa.  
 
Benadrukt wordt dat het gaat om een basisfinanciering. Voor verdere opgroei en 
professionalisering zal meer nodig zijn. Duurzaam Holtenbroek heeft in dat kader een 
activiteitenplan voor het komende jaar opgesteld. 1 onderdeel daaruit, ‘Participeren in 
projectorganisatie gemeente mbt Warmteplan Holtenbroek’, wordt bekostigd vanuit het project 
Holtenbroek/Aa-Landen. Voor de overige onderdelen wordt gezamenlijk gezocht naar financiering. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler / Christian Voortman 

Telefoon 06-21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Berap 6.1.3 complexiteit implementatie Grip op zorg 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

27 

Doelnummer 
 

6.1.3 

Vraag Waaruit bestaat het voortschrijdend inzicht waardoor de implementatie van Grip op Zorg 
complexer is en meer inspanning vraagt? 

Antwoord De implementatie van de vergunningplicht zorgwonen – één van de doelstellingen van Grip op 
Zorg om de overlast te beteugelen - blijkt om meerdere redenen complexer te zijn dan voorzien. 
De wijze waarop de functie “wonen” is gedefinieerd binnen de Zwolse plansystematiek heeft een 
extra juridische check noodzakelijk gemaakt. Daarbij komt dat de invoering van de Omgevingswet 
per 1-1-2024 vraagt om meer inspanning van ruimtelijke planvorming, vanwege de ambitie om de 
vergunningplicht binnen de vigerende Wet ruimtelijke ordening in te voeren. Bovendien is het 
ongewenst dat een vergunningenstelsel een mogelijk complicerende werking heeft voor álle 
partners die woon-zorg concepten bieden in onze stad. Ook dit vraag nader onderzoek.   

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots/ Dorrit de Jong 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henk Nouws, Ellen Horsman 

Telefoon  

Email  

 
Berap 7.1.3 Zwolse recreatieplassen op orde 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

37 

Doelnummer 
 

7.1.3 

Vraag Er is sprake van de basis op orde brengen van de Zwolse recreatieplassen. Wanneer zijn ze op 
orde? Voldoen aan specifieke richtlijnen etc? Wat zijn de problemen bij de Wijthmenerplas? Is het 
er nu dan wel veilig genoeg? 

Antwoord De basis op orde brengen op de Wijthmenerplas omvat met name het actualiseren van het 
huidige beheerplan en de afspraken met alle partijen op de plas. De gesprekken hierover zijn met 
alle partijen gaande. Borden op de plas worden geactualiseerd, de DVO met de reddingsbrigade 
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is geactualiseerd en afspraken over naaktrecreatie, duiken, vissen en andere activiteiten op de 
plas worden herijkt. 
De Zwolse zwemplassen voldoen aan de vereisten van de EU-zwemwaterrichtlijn, maar we zien 
dat met de komst van de omgevingswet een grotere zorgplicht over de zwemplassen richting de 
gemeente komt. Hier willen wij ons goed op voorbereiden. Daarom wordt ook een RI&E 
uitgevoerd door het Nederlands Instituut Veiligheid Zwemlocaties. Hiermee hopen wij weer klaar 
te zijn voor de toekomst 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marjan Vervoort, Annemoeken Feijen  

Telefoon  

Email  

 
Berap 6.4.2 Communicatie actualisatie groen- en recreatiebeleid 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

32 

Doelnummer 
 

6.4.2 

Vraag Waarom is er wb de actualisatie groen- en recreatiebeleid meer behoefte aan communicatie dan 
verwacht? Wat is er veranderd dat dat anders vooraf was ingeschat? Wat behelst de inzet van 
AVmedia? 

Antwoord Het minisymposium was in de oorspronkelijke planning niet voorzien. Gezien eerdere positieve 
ervaringen met de miniconferentie hebben we deze toegevoegd. Inzet van AVmedia wordt 
voorzien ter ondersteuning van de inspraakperiode. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marjan Vervoort 

Telefoon  

Email  

 
Berap 3.3.2 Inzet weggevallen budget Capaciteit MO 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

16 

Doelnummer 
 

3.3.2 

Vraag Op welke manier gaat het weggevallen budget van 110.000 euro bij Capaciteit MO ingezet 
worden? 

Antwoord Vloeit terug aan de algemene middelen 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Anja Jager 

Telefoon  

Email  

 
Berap Betekenis DU 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 56 
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Doelnummer 
 

 

Vraag Wat betekent "DU" om DU dak- en thuisloosheid?  

Antwoord Doeluitkering 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Erwin nagelhout 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken Lagere uitgeven op diverse onderdelen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beslisnota Jaarstukken 2022 

Pagina nummer 
 

3 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er wordt aangegeven dat er lagere uitgaven waren op WMO onderdelen, exploitatie Wsw Tiem, 
diverse open einde regelingen bijzondere bijstand. Is daar een verklaring voor aan te wijzen?  

Antwoord  

Hiervoor zijn diverse verklaringen aan te wijzen. Deze verklaringen zijn te vinden bij de 
toelichtingen van de relevante doelen. Over de WMO kunt u lezen in doel doel 213 (blz 20).  
Een toelichting op de exploitatie Tiem kunt u lezen in doel 221 (blz. 21). Een toelichting over de 
diverse open einde regelingen bijzondere bijstand kunt u vinden in de toelichtingen op de doelen 
41x en 421 (blz. 33-36).  
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Erwin Nagelhout 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken Gevolgen opheffen wijkvereniging Holtenbroek 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat zijn gevolgen van het opheffen van de wijkvereniging Holtenbroek? Ziet het college 
mogelijkheden voor een nieuw bestuur? Of andere vormen waarin er in de wijk activiteiten 
georganiseerd blijven worden 

Antwoord De wijkvereniging Holtenbroek heeft in 2021 besloten zichzelf op te heffen. Begin 2022 is het 
wijkplatform Holtenbroek opgericht die de taak van belangenbehartiging van de wijkbewoners en 
het organiseren van wijkactiviteiten heeft overgenomen.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marcel Dahoe 



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 17 van 78 
 

 

Telefoon +31621346708 

Email m.dahoe@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken Uitgaven maatwerkbudget SWT 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is in 2022 uitgegeven vanuit het maatwerkbudget van het SWT? Hoe vaak had dat te maken 
met armoede/bestaanszekerheid of niet mee kunnen doen? Welke trends zijn zichtbaar bij de 
uitgaven uit dit budget?  

Antwoord In 2022 is er 90.457,63 euro uitgegeven binnen het maatwerkbudget. Het grootste gedeelte 
daarvan ging naar (aanvullende) kinderopvang en incidenteel taxivervoer. Ook schoonmaak zeer 
vervuild huis komt regelmatig voor. Zeker bij kinderopvang gaat het m.i. om 
bestaanszekerheid/c.q. niet mee kunnen doen.  
De trend die we zien is dat het maatwerkbudget wel regelmatig in dezelfde categorieën wordt 
besteed, maar dat hoeft niet perse fout te zijn. Het draagt zeker bij aan ‘doen wat nodig is’ om 
inwoners te laten participeren in de maatschappij. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Jaarstukken 8.1.2 Ambtenarentrainingen vergroten vertrouwen overheid 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

76 

Doelnummer 
 

8.1.2 

Vraag Wat houden de trainingen in die ambtenaren hebben gekregen om vertrouwen in de overheid te 
vergroten? Wat merken onze inwoners daarvan? 

Antwoord In het kader van bezwaren- en klachtprocedures gaan medewerkers eerst met een bezwaarde of 
klager in gesprek om meer te horen over het probleem en de onderliggende behoefte van de 
bezwaarde of klager. Zwolle volgt daarmee de landelijke lijn om eerst te proberen via informele 
weg tot een oplossing van bezwaren en klachten te komen. Medewerkers zijn getraind in 
gespreksvaardigheden om ervoor te zorgen dat mensen zich gehoord en begrepen voelen in dit 
gesprek en oplossingen worden gezocht die zoveel mogelijk aansluiten bij de behoefte. 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Irene Pruim 

Telefoon  

Email  

 
Berap 5.2.1 Kosten Kermis park Weezenlanden 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

22 

Doelnummer 
 

5.2.1 
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Vraag Oa door energie en door algemeen gestegen kosten, liepen de kosten van de kermis in 
Wezenlandenpark op. Daarom is er een eenmalige aanvulling van € 45.000,- op het budget nodig 
om de gestegen lasten te kunnen dekken. Alhoewel de verwachting is dat een investering door de 
gemeente in de kermis in 2023 door het voorzien in het tekort op de begroting leidt tot een 
evenwichtige begroting in 2024, is er desondanks het risico dat dit een structureel knelpunt wordt. 
Wat zijn die 'algemeen gestegen kosten'? En wat maakt dat de verwachting is dat deze algemeen 
gestegen kosten structureel kunnen zijn?  

Antwoord De energieprijzen zijn de afgelopen periode erg hard gestegen (in 2023 ongeveer € 55.000 en in 
2021/2022  € 28.000).  De verwachting is dat de energiekosten structureel op een hoog niveau 
blijven. 
Ook is het zo dat het gebruik van park de Wezenlanden voor de zomerkermis additionele kosten 
oplevert voor rijplaten om het gras te beschermen, hekken om het terrein af te zetten, de inhuur 
van beveiliging en de huur van een kantoorunit.  
De pachtopbrengsten liggen in 2023 zo'n 25% onder die van 2022. De kermissector is nog 
herstellende van de coronaperiode, waardoor er onvoldoende mogelijkheid is om te kunnen 
investeren en lager is ingeschreven. 

Deze dalende inkomsten en stijgende uitgaven zijn een landelijke trend en gelden bijvoorbeeld ook 
voor de Tilburgse kermis. Daarom is er het risico dat dit een structureel knelpunt wordt 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door I.Tuqan 

Telefoon 038 498 2016 
 

Email i.tuqan@zwolle.nl 
 

 
Berap 7.1.2 Redenen vervanging verhardingen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

36 

Doelnummer 
 

7.1.2 

Vraag Zijn er andere redenen mogelijk dat verhardingen worden vervangen behalve onveilig wegdek en 
aansprakelijkheid van de gemeente. Kan het gevoel van onveiligheid aangegeven door bewoners 
ook een reden zijn? 

Antwoord Bij het plannen van maatregelen aan de weg wordt er niet alleen gekeken naar de conditie van de 
weg (landelijke richtlijnen/aansprakelijkheid). Er wordt integraal (breder) gekeken, waarbij ook de 
opgaven vanuit o.a. mobiliteit (verkeersveiligheid en bereikbaarheid), klachten en meldingen 
worden meegenomen en meegewogen.  

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Mark Heideveld, Jeanette Breen 

Telefoon 038-4982555 

Email m.heideveld@zwolle.nl 

 
SIA Optimaal benutten cofinancieringsmogelijkheden 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Notitie SIA  

Pagina nummer 
 

4 

Doelnummer 
 

 

Vraag We willen cofinancieringsmogelijkheden zo optimaal mogelijk benutten. Hoe weten we of we dat 
doen. Is er specifiek beleid op het maximaal benutten van cofinanciering? 

Antwoord De gemeente heeft een aparte subsidiecoördinator die als hoofd doel heeft om verschillende 
subsidieregelingen in de gaten te houden. Dit wordt enerzijds gedaan door vanuit het 
subsidielandschap nieuwe ontwikkelingen in de gaten te houden en voor nieuwe projecten van de 
gemeente te beoordelen of er subsidies beschikbaar zijn. Anderzijds hebben we contact met het 
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externe bureau Vindsubsidies die pro-actief de subsidie-coördinator op de hoogte houdt bij nieuwe 
ontwikkelingen. Op deze wijze proberen we cofinancieringsmogelijkheden zo optimaal mogelijk te 
benutten.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Richtsje Tel 

Telefoon 038 - 4982513 

Email r.tel@zwolle.nl  

 
PPN Keuzes structurele begrotingsruimte 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op PPN 

Pagina nummer 
 

9  

Doelnummer 
 

 

Vraag We moeten keuzes maken omdat de structurele begrotingsruimte wordt overschreden. Waar komt 
deze overweging vandaag? Was dit ook het geval de afgelopen jaren? Waarom is er gekozen om 
dit jaar wel keuzes te maken? Wordt hier extern op toegezien en is dit afgelopen jaar ook 
gebeurd? Zouden we een keuze kunnen maken om meerjarig incidenteel te dekken? 

Antwoord In het coalitieakkoord is opgenomen dat we langjarige opgaven structureel in de begroting borgen, 
tenzij daar onvoldoende structurele ruimte voor is. Vanuit de regelgeving moeten structurele 
lasten gedekt worden door structurele baten. Echter niet alle opgaven hoeven structureel 
weggezet te worden dit kan ook in stapjes als er maar een eindmoment wordt benoemd aan de 
lasten. Bijvoorbeeld een volgend moment van afweging om ergens mee door te gaan. Ja, het kan 
ook meerjarig incidenteel beschikbaar worden gesteld. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
SIA Specificatie investeringen mobihubs 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op SIA - bijlage 1/2  

Pagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Is er een verdere specificatie van de investeringen voor de mobihubs. Waar zijn deze bedragen op 
gebaseerd?  

Antwoord De thans opgenomen bedragen voor de hubs zijn heel globaal bepaald. De investeringskosten 
worden vooral bepaald of een hub onder- of bovengronds wordt gerealiseerd. We staan aan het 
begin van de hubontwikkeling en op basis van de eerste ervaringen bij Weezenlanden-Noord en 
de Nieuwe Veemarkt verwachten we in opmaat naar de begroting  2024 een eerste beeld te 
krijgen van de toekomstige investeringskosten van de hubs.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Gerdien Rots 
 

Contact gegevens  

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
SIA Specificatie investeringen singelpark noord-west en zuid-oost 

mailto:r.tel@zwolle.nl
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Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op SIA - bijlage 1/2 
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Doelnummer 
 

 

Vraag De benodigde investeringen voor de aanvulling singelpark noord-west en singelpark zuid-oost zijn 
11 en 15 miljoen respectievelijk. Is er een specificatie van deze bedragen en wat is de precies 
afbakening van deze gebieden? 

Antwoord De Singelzone is onderdeel van de uitvoeringsagenda Stadshart. Op 13 februari 2023 heeft de 
Raad de uitvoeringsagenda vastgesteld. Hierin zijn alle investeringsramingen binnen het 
totaalkrediet opgenomen. In de uitvoeringsagenda worden de verschillende deelprojecten 
(waaronder de Singelzone) nader toegelicht inclusief de afbakening van de gebieden. De 
uitvoeringsagenda wordt deels gedekt uit de eigen SIA middelen en deels uit subsidies.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne Diender 

Telefoon 038-4983006 

Email d.diender@zwolle.nl 

 
Jaarstukken Stimuleringsaanpak Impact-ondernemers 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beslisnota Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

40  

Doelnummer 
 

 

Vraag In 2019 diende de ChristenUnie de initiatiefnota Sociaal ondernemerschap in, in 2020 kwam er 
een Stimuleringsaanpak Impact-ondernemen; waarover gerapporteerd op p.40. van je JR In de 
PPN wordt het (Impact) ondernemen niet genoemd. Hoe wordt het Impact-ondernemen nu verder 
ontwikkeld; komt er nader beleid en welk deel van het restantkrediet Sociaal Ondernemerschap en 
starters is hiervoor beschikbaar?   

Antwoord Krediet zal einde jaar op zijn. Inzet van impact ondernemen zal onderdeel gaan uitmaken van een 
bredere duurzame economische aanpak met oa. focus op het versterken van een inclusieve 
arbeidsmarkt. Hierbij zal de regio Zwolle meer in de lead komen, en Zwolle haar rol pakken als 
centrumgemeente.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Rob van Oosterhout/ Hubald van Ark 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken Stimuleren sport en bewegenin openbare ruimten en ongeorganiseerd 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 
Berap 2023-1 
PPN 
 

Webpagina nummer 
 

12 

Doelnummer 
 

1.2.3  

Vraag 'Willen we sport en bewegen in de openbare ruimte en het ongeorganiseerd en anders 
georganiseerd sporten stimuleren en faciliteren.' Op initiatief van de ChristenUnie is door de raad 
in juli 2021 een motie voor een nieuwe skatepark ingediend en vervolgens is deze wens 
meegenomen in het coalitieakkoord (2022-2026) in hoeverre zijn de plannen hiervoor gevorderd?  
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Antwoord Op basis van deze motie en het coalitieakkoord 2022-2026 is een externe uitvraag voor dit project 
gedaan. In september 2022 is BureauSchmidt gestart en heeft een uitgebreid onderzoek gedaan 
naar de wensen van de Zwolse skaters, o.a. via de Vereniging Zwolle Skate. Hiervoor is in 
december/januari een enquête uitgezet bij Zwolle Skate en op alle skatebanen in Zwolle (via een 
QR-code). Daarnaast zijn de omvormingsmogelijkheden van de huidige skatebaan in park de 
Wezenlanden onderzocht, met als doel om bij de omvorming zoveel mogelijk wensen mee te 
nemen. Dit onderzoek is met conclusies en aanbevelingen deze week aangeboden aan het 
college. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Astrid van Voorst 

Telefoon  

Email  

 
SIA Omvang minimaal benodigde budget tot 2027 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op SIA bijlage 1/2 

Pagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag De benodigde investeringen voor de aanvulling singelpark noord-west en singelpark zuid-oost zijn 
11 en 15 miljoen respectievelijk. Is er een specificatie van deze bedragen en wat is de precies 
afbakening van deze gebieden? 
 

Antwoord Is gelijk aan vraag 33 CU. De Singelzone is onderdeel van de uitvoeringsagenda Stadshart. Op 13 
februari 2023 heeft de Raad de uitvoeringsagenda vastgesteld. Hierin zijn alle 
investeringsramingen binnen het totaalkrediet opgenomen. In de uitvoeringsagenda worden de 
verschillende deelprojecten (waaronder de Singelzone) nader toegelicht inclusief de afbakening 
van de gebieden. De uitvoeringsagenda wordt deels gedekt uit de eigen SIA middelen en deels uit 
subsidies.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Monique Schuttenbeld 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne Diender 

Telefoon 038-4983006 

Email d.diender@zwolle.nl 
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Vragen D66 
 
HSD Spoedplekken beschermd wonen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein: hervormingsagenda 2e helft 2022 

Pagina nummer 
 

10 

Doelnummer 
 

 

Vraag In 2022 zijn 31 spoedplekken voor beschermd wonen ingezet om wachtlijst terug te dringen. Ze 
zijn meerjarig incidenteel beschikbaar. Wat houdt dat in? Is het tijdelijk? Kortdurend? Of meerjarig 
door 1 persoon te bewonen? Genoemd wordt dat er nog geen effect op de wachtlijst zichtbaar is. 
Worden alle spoedplekken nu wel bezet? Staan de mensen die op een spoedplek zitten dan nog 
op een wachtlijst voor langduriger plaatsen? 

Antwoord Een spoedplek wordt ingezet vanwege een urgente situatie door bijvoorbeeld onveiligheid of 
dreigende dakloosheid. De inwoner dient per direct ondersteuning te ontvangen. De Centrale 
Toegang van GGD IJsselland beoordeelt de situatie en geeft advies. Een spoedplek wordt ingezet 
op het moment dat een gesubsidieerde plek beschermd wonen niet beschikbaar is. Een spoedplek 
wordt ingezet voor de duur van de indicatie. In de meeste gevallen blijft de cliënt op de spoedplek 
zitten. Enkele inwoners die nu op een spoedplek zitten, staan op de wachtlijst voor ondersteuning 
bij een andere zorgaanbieder. Gedurende het jaar 2022 zijn 14 spoedplekken ingezet. De vraag 
naar urgente plaatsingen was minder dan verwacht. 
 
Per 1 juli 2023 eindigt de mogelijkheid tot het inzetten van een spoedplek omdat de subsidie stopt 
en overgaat naar contractering. Inwoners die op dit moment op een spoedplek zitten, behouden de 
ondersteuning. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Vivienne Greveling 

Telefoon +31648693799 
 

Email v.greveling@zwolle.nl 
 

 
HSD Afbouw BDO+ 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein: hervormingsagenda 2e helft 2022 
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Vraag Besproken wordt dat BSO+ een normalisering en besparing opleveren en 8 kinderen stromen zelfs 
door naar regulieren BSO. In de rechter kolom staat vervolgens dat het aanbod BSO+ voor de 
zomer van 2023 volledig wordt afgebouwd. Betreft dit alleen die 8 kinderen of wordt het hele 
project gestaakt? Moeten de kinderen dan allemaal in de reguliere BSO of gaan zij weer naar een 
BSO op het speciaal onderwijs? En hoe zit dat met de nieuwe instroom? Gaan die kinderen dan in 
1 keer naar reguliere BSO of blijven die bij de opvang in het speciaal onderwijs? 

Antwoord Het contract Meerkostenregeling BSO met Prokino loopt af per 21-07-2023 en daarmee houdt 
BSO+ op te bestaan. We financieren BSO+ dan niet meer als speciale vorm van opvang, waardoor 
we een besparing op Jeugdhulp realiseren en er sprake is van een doorontwikkeling v.w.b. 
normaliseren. Wel vindt er nog steeds BSO plaats op/via de verschillende S(B)O-scholen. De 
groepen zijn hierbij kleiner dan de reguliere BSO-groepen en daarnaast is er een 
gedragswetenschapper aan verbonden: zo blijft bijv. Prokino BSO aanbieden op De Brug en gaan 
de kinderen van De Twijn naar Prokino Klooienberglaan. Daarnaast biedt Partou BSO aan op SBO 
De Sluis en worden kinderen van De Ambelt o.a. opgevangen door Kinderopvang Breed, waar ook 
kinderen van SBO Het Facet naartoe gaan. Nieuwe instroom kan zowel naar de BSO bij de S(B)O-
school, maar ouders kunnen er uiteraard ook voor kiezen om hun kind bijv. naar een reguliere 
BSO in eigen wijk te sturen. Indien er sprake is van een vervoersprobleem van de S(B)O-locatie 
naar de BSO, dan zetten we de Jeugdwet in voor vervoer. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Nynke Dijkstra 

Telefoon +31621402808 
 

Email n.dijkstra@zwolle.nl 
 

 
HSD Realiseren besparing SWT 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein: hervormingsagenda 2e helft 2022 
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Vraag Beschreven wordt dat het sociaal wijkteam zelf meer ondersteuning biedt; eigen inzet SWT is met 
5,5% gestegen. Deels zou dat zijn door betere registratie van eigen inzet, deels door daadwerkelijk 
leveren van meer eigen inzet. Valt dat verder te differentiëren? Welk deel van de besparing wordt 
daadwerkelijk gerealiseerd door meer levering eigen inzet SWT en wel deel komt door 
registratieverbetering? 

Antwoord Nee, het onderscheid tussen betere registratie van eigen inzet en daadwerkelijk leveren van meer 
eigen inzet, valt niet te differentiëren. Dit is omdat het niet mogelijk is om te berekenen welk 
gedeelte niet geregistreerd was, simpelweg omdat het niet geregistreerd was.  
Wel is er nu meer focus gelegd op betere registratie én actieve sturing op de eigen inzet.   
Welk deel van de besparing wordt gerealiseerd door meer eigen inzet SWT, is op dit moment niet 
aan te tonen. Wel weten we (op het gebied van jeugd) uit landelijke cijfers dat de eigen inzet 30% 
minder kost.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Suzanne Bruns / Fatiha el Hamdaoui 

Telefoon  

Email  

 
HSD Resultaten monitoring woorzorgconcepten 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein: hervormingsagenda 2e helft 2022 
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Vraag Er is een monitoring vernieuwende woonzorgconcepten uitgezet. De respons kwam langzaam op 
gang. Beschreven wordt dat de eerste resultaten Q1 van 2023 worden verwacht. Zijn die 
resultaten inmiddels bekend? Zijn die beschikbaar voor raadsleden? Gaan ze gedeeld worden? En 
zo ja: wanneer? 

Antwoord De uitkomsten zijn inderdaad binnen en gedeeld met de respondenten. De resultaten zijn niet 
openbaar om maximaal ruimte te bieden aan respondenten om te reageren op de veelal 
persoonlijke vragen die worden gesteld. De uitkomsten komen op hoofdlijnen terug in de 
voortgangsrapportage Wonen en Zorg die in het najaar beschikbaar komt. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Glenda Huisjes  

Telefoon  

Email g.huisjes@zwolle.nl 
 

 
PPN Stadsdeal woningcorporaties 
 

Gesteld door fractie D66 
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Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

19, 4.6 Stedelijke ontwikkeling  

Doelnummer 
 

 

Vraag Met de woningcorporaties wordt gewerkt aan een stadsdeal, wat houdt deze in? 

Antwoord Vanuit het “Blijven Bouwen: Zwols Actieplan Woningbouw” is de stadsdeal een plus+ op de 
prestatieafspraken.  
 
Blijven Bouwen: Zwols Actieplan Woningbouw 
“We sluiten met de corporaties een Stadsdeal. Deze Stadsdeal is onderdeel van de 
Prestatieafspraken waarbij we de investeringen om extra woningen toe te voegen in kaart brengen 
voor de komende periode, zowel voor de gebiedsontwikkelingen als in de bestaande stad.” 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Robert Eisema  

Telefoon  

Email  

 
HSD Totale besparing proeftuin Samenspel in de wijk 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 
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Vraag Eigen inzet SWT is toegenomen bij proeftuin Samenspel in de wijk, 33 casussen zijn opgepakt. In 
bijna alle gevallen wordt daar óf jeugdhulp voorkomen of afgeschaald. Hierdoor is besparing (voor 
2022) van € 50.000,- ruimschoots gehaald. Hoeveel bedraagt de totale besparing? 

Antwoord Aangezien de meeste casussen in de proeftuin nog lopen, is het te vroeg om nu al een 
eindconclusie over de besparingen in de proeftuin te trekken over 2022. Wel kunnen we een 
eerste indruk geven, waarbij de genoemde bedragen bij benadering zijn. In de eerste ruim 20 
casussen die zijn opgepakt zijn de uithuisplaatsingen van 4 kinderen voorkomen. Bij een 
uithuisplaatsing van 90 dagen (en vaak is het langer) levert dat een besparing per kind op van 
28.000,- euro dus in totaal 112.000,- euro. Ook zijn 5 diagnostiek- en behandeltrajecten in de 
jeugd-GGZ voorkomen van ruim 7000,- per stuk (totaal 35.000,-) en is er na ambulante 
(spoed)hulp in 4 gevallen niet automatisch een intensieve ambulante gezinsbehandeling ingezet, 
wat ruim 9000,- euro per keer bespaard heeft (totaal 36.000,-). In de meeste van deze gevallen 
was er wel eigen inzet van het SWT nodig om de ondersteuningsvragen te beantwoorden. Hoeveel 
dit is geweest, kunnen we pas aan het eind van de proeftuin in kaart brengen, maar dat is een 
klein deel van de kosten die anders gemaakt zouden zijn. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom 

Telefoon  

Email  

 
HSD Dynamische leeragenda 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein  
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Vraag Er is een dynamische leeragenda waarin elke drie maanden leervragen worden geëvalueerd 
(samenspel in de Wijk) - is deze leeragenda beschikbaar?  
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Antwoord Deze leeragenda verandert voortdurend en is vooral bedoeld voor de deelnemers. Wel zullen de 
ontwikkelingen van deze agenda op hoofdlijnen met de raad gedeeld worden in de 
voortgangsrapportage van de proeftuin direct na de zomer. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom  

Telefoon  

Email  

 
HSD Knelpunten uitvoeringsketen 
 

Gesteld door fractie D66 
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Vraag Welke knelpunten zijn er in de uitvoeringsketen?  

Antwoord De knelpunten variëren in omvang en soort. Hieronder een beknopte opsomming: 

- De wettelijke taken worden uitgevoerd door verschillende gemeentelijke 
uitvoeringsorganisaties zoals de afdeling Inkomensondersteuning, het sociaal wijkteam en 
Tiem. Maar er is niet één opdracht voor de gehele keten.  

- Iedere uitvoeringsorganisaties heeft andere taken, andere mandaten en instrumenten. De 
uitvoering van de wettelijke taken sluiten niet als vanzelf naadloos op elkaar aan.  

- Iedere uitvoeringsorganisatie heeft een eigen registratiesysteem. Geen van de 
uitvoeringsorganisaties heeft alle subgroepen vallend onder de Participatiewet in beeld.  

 
In de nieuw te ontwikkelen participatievisie willen we hier verbeteringen in aanbrengen waarbij ook 
de opbrengsten uit het Innovatielab worden betrokken. Ook in hernieuwde opdrachten voor Tiem 
en SWT zal dit doorwerken. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Telefoon 06 – 15 85 98 70 

Email t.busweiler@gmail.com 

 
HSD Prestatieafspraken Aa-landen 
 

Gesteld door fractie D66 
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Vraag Wat zijn de concrete prestatieafspraken die gemaakt zijn in de wijk AA-landen? 

Antwoord Er is opdracht gegeven invulling te geven te starten met een community of practice in de Aa-
landen. Een community of practice heeft als doel kennis te delen/bij te leren, problemen op te 
lossen en vernieuwing te brengen rondom een concreet maatschappelijk vraagstuk. Er zijn geen 
concrete prestatieafspraken gemaakt.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Glenda Huisjes 

Telefoon  

Email g.huisjes@zwolle.nl 
 

 
HSD Begeleiding Housing First jongeren 
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Vraag Hoeveel Housing First Jongeren zijn er begeleid naar een woning? 

Antwoord Op dit moment wonen 5 jongeren via Housing First Jongeren en staan er 5 op de wachtlijst. Er zijn 
prestatieafspraken gemaakt voor 10 woningen. Deze woningen komen moeizaam vrij vanwege de 
geringe beschikbaarheid van woningen tot de kwaliteitskortingsgrens.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Glenda Huisjes  

Telefoon  

Email g.huisjes@zwolle.nl 
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Vragen GroenLinks 
 
PPN Ruimtelijke keuzes (op gebied van mobiliteit, arbeidsmarkt en demografie).  

Gesteld door fractie GroenLinks 
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Vraag In de berap zien we terug dat er tijdelijke adviescapaciteit voor water- bodem sturend is ingezet in 
2023. In de PPN is te lezen dat de ‘Water en bodem sturende koers’ van het Rijk en andere 
langetermijnontwikkelingen invloed hebben op de keuzes op ruimtelijk gebied die we op korte 
termijn moeten maken (op gebied van mobiliteit, arbeidsmarkt en demografie). Kan aangegeven 
worden om welke ruimtelijke keuzes het hier gaat en wanneer de raad hier over gaat beslissen? 
Zijn er specifieke gebieden in beeld die door water en bodem sturend bijvoorbeeld op een andere 
manier ingericht moeten worden? 

Antwoord De brief Water en bodem sturend is als beleidsvoornemen door het Rijk (Ministerie van I en W) op 
25 november 2022 gepubliceerd. Het Rijk werkt dit momenteel verder uit (onder andere in 
afwegingskaders), wat uiteindelijk zal landen in de Nota Ruimte, die eind 2024 zal worden 
vastgesteld. Centraal staat daarin het principe: niet afwentelen (naar gebieden, in tijd en 
privaat/publiek). Met de Omgevingsvisie “Ons Zwolle van Morgen” en de Verstedelijkingsstrategie 
Regio Zwolle (concreet in de Sponsstrategie) hebben we al een eerste aanzet gedaan vanuit dat 
principe. De kwetsbare ligging van Zwolle in de IJssel Vecht Delta maakt het voor de stad van 
belang dat de opgaven rond Water en Bodem sturend blijvend aandacht verdient en capaciteit 
vraagt. Met diverse ontwikkelingen heeft de gemeente Zwolle de afgelopen ingespeeld op een 
veranderend klimaat. Denk aan Kraanbolwerk, de herinrichting van het stationsplein en 
Weezenlanden. Wat precies de consequenties van dit nieuwe rijksbeleid zal zijn is vanwege de 
nog noodzakelijke uitwerking van het beleid nog niet duidelijk.  Voor Zwolle zullen de nieuw te 
maken ruimtelijke keuzes na 2040 aan de orde zijn in het kader van de aanvulling van de 
Omgevingsvisie 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Quirine van der Meer, Saskia Engbers  

Telefoon  

Email  

 
PPN Boeggolf 

Gesteld door fractie GroenLinks 
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Vraag In de PPN wordt gesproken over verschillende activiteiten/onderwerpen tot en met 2023 die 
meerjarig incidenteel gefinancierd of doorgeschoven zijn om bij de begroting van 2024 af te 
wegen. Deze ‘boeggolf’ overschrijdt ruimschoots de structurele begrotingsruimte. 
Kan de raad een overzicht ontvangen van de activiteiten en onderwerpen die tot de ‘boeggolf’ 
behoren? En hoe verhoudt deze ‘boeggolf’ zich tot de thema’s die in de PPN aangedragen 
worden? 

Antwoord Ja, de raad kan een overzicht ontvangen van de activiteiten/onderwerpen die tot de boeggolf 
behoren. Op deze lijst staan verschillende vraagstukken, deels verband houdend met de 
geaccentueerde thema's in de PPN. Maar er staan ook onderwerpen op die niet tot deze thema's 
behoren.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 
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PPN Cofinanciering Rijk bij te maken keuzes 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

20 

Doelnummer 
 

 

Vraag In de PPN wordt gesteld dat we niet én onze doelen voor woningbouw én die voor 
klimaatadaptatie en leefbaarheid waar kunnen maken. Iets eerder wordt genoemd dat we niet 
alles (meer) kunnen doen op het vlak van mobiliteit. 
Tegelijkertijd is er wel behoorlijke cofinanciering vanuit het Rijk ontvangen op gebied van 
woningbouw en mobiliteitstransitie. Er wordt nu gesteld dat we keuzes moeten maken. Wat 
betekent het voor de cofinanciering vanuit het Rijk als we nu keuzes maken voor woningbouw, 
klimaatadaptatie, leefbaarheid of mobiliteit? Gaat er geld terug naar het Rijk? 

Antwoord Het uitgangspunt is om alle cofinanciering van het Rijk te behouden en in te zetten waarvoor het 
bedoeld is. Wanneer nodig gaan we pro actief het gesprek aan over de randvoorwaarden voor de 
ontvangen gelden. Onze Rijkspartners zien ook dat er tegenwind in de woningmarkt is en hebben 
er belang bij dat de gelden uitgekeerd blijven. Dit is onderdeel van de gesprekken die we voeren 
over de uitvoering en monitoring van de ontvangen gelden.   

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henrieke Selles 

Telefoon  

Email  

 
PPN Burgerberaad 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Bij de doorkijk naar de korte termijn wordt niets aangegeven over het te houden burgerberaad. Kan 
daarom geconcludeerd worden dat er hiervoor geen extra bemensing (naast de bestaande 
begroting) nodig is? 

Antwoord Op 13 maart 2023 heeft de raad besloten een krediet van €158.720 beschikbaar te stellen voor de 
organisatie van het burgerberaad en dit te dekken uit de reserve incidentele bestedingen. Hierop is 
de begroting 2023 dus al gewijzigd. De inhuur van de onafhankelijke begeleiding á €70.000,- 
maakt hier onderdeel vanuit. Van extra bemensing is geen sprake, de ambtelijke begeleiding door 
de griffie vindt plaats vanuit de bestaande formatie. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marijn Seuters 

Telefoon  

Email  

 
Berap Wijkinitiatieven Assendorp en Diezerpoort 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 en beslisnota  wijkinitiatieven Assendorp en Diezerpoort 
 

Webpagina nummer 
 

4, (berap) en 6 (beslisnota) 

Doelnummer 
 

 

Vraag In de tevens bijgevoegde beslisnota wijkinitiatieven Assendorp en Diezerpoort worden bedragen 
van E275.00 en E175.00 genoemd, samen E450.000 In deze begroting staat dat 85.000 en 
65.000 reeds voorzien zijn van dekking in de Berap, vanuit Programma energietransitie en 
initiatiefrijk Zwolle. De in beide stukken genoemde bedragen lijken niet met elkaar in 
overeenstemming. Kan dit worden toegelicht? 

https://zwolle.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/8349d222-3555-470b-bdea-cd0bdad53d39?documentId=39ef127a-a120-4e44-aae9-a9756e21d3e8&agendaItemId=865145ff-8c9f-48a2-998a-cac6f8343b3c
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Antwoord De totale kosten van het initiatief Assendorp bedragen E 240.000: E 180.000 voor de planvorming 
en E 60.000 voor ambtelijke adviescapaciteit. Hiervan is E 65.000 al gedekt: E 40.000 uit het 
programma Energietransitie en E 25.000 vanuit het budget voor Initiatiefrijk Zwolle (separate 
besluitvorming bij de berap). Voor de resterende E 175.000 wordt nu budget aangevraagd bij 
deze berap.  
 

De totale kosten van het initiatief in Diezerpoort bedragen E 360.000: E 330.000 voor de 
planvorming en E 30.000 voor de ambtelijke adviescapaciteit. Hiervan is E 85.000 gedekt: E65.000 
vanuit het programma Energietransitie en E25.000 vanuit Initiatiefrijk Zwolle (separate 
besluitvorming bij de berap). Voor de resterende E 275.000 wordt nu budget aangevraagd bij deze 
berap. 
 
 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Lisa de Groot 

Telefoon 06-201 603 62 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Berap 6.3.2 Project BITS 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap 2023-1  

Webpagina nummer 
 

30 

Doelnummer 
 

Doel 6.3.2  
 

Vraag De beslissing over het project mega BITS, waaruit de Snuffelfiets wordt gefinancierd wordt in mei 
2023 bekend. Om de periode tussen beide projecten te overbruggen en daarmee de huidige 
deelnemers niet te verliezen en de dataverzameling te continueren is het project doorgezet. 
Hiervoor is een budget van € 28.000,- benodigd. Is daar al duidelijkheid over de voortgang van het 
project MegaBITS? Het is nu juni. Stopt het project anders alsnog en zoja, wat is dan het plan met 
de Snuffelfiets? 

Antwoord Medio dit jaar is het project MegaBITS gestart. Dit project loopt in principe 3 jaar, dus tot medio 
2026. Begin juni vond hiervoor de startbijeenkomst plaats in het provinciehuis van de provincie 
Overijssel. Het MegaBITS project wil voortbouwen op het eerdere succes waar het gaat om het 
verzamelen van data en slimme technologieën.  
 
De evaluatie van de pilot Snuffelfiets wordt op dit moment afgerond. Als uit de evaluatie blijkt dat 
de baten van de Snuffelfiets op het gebied van onder andere betrekken van inwoners in de stad, 
het verzamelen van betrouwbare data en de kwaliteit van het product opwegen tegen de lasten, 
dan kan de pilot een vervolg krijgen in het project MegaBITS.   

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
Berap 6.4.1 Klimaatakkoord 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op  Berap 2023-1  

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

Doel 6.4.1  

Vraag De doelstellingen zijn helder en gerelateerd aan het klimaatakkoord van Parijs. De cursieve 
passages hieronder komen uit de criteria. 
De CO2 uitstoot van Zwolle moet in 2025 25% lager zijn dan in 1990. 
Voor de gebouwde omgeving: 
Zwolle wil dat bereiken door in de periode 2015-2025 25% energie in de gebouwde omgeving te 
besparen. Opmerking: Aangezien er in 1990 nog nauwelijks sprake zal zijn geweest van het 

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
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gebruik van niet-fossiele energiebronnen in de gebouwde omgeving in 1990 lijkt dit een afdoende 
manier om dat te bereiken. 
Voor grootschalige duurzame opwek: (Opmerking/vraag, gaat het hier alleen om elektriciteit? En 
alleen om de opwek binnen de gemeentegrenzen van Zwolle?) 
Bij het beoogde doel van 25% reductie de uitstoot in 2025 maximaal 375 kton bedraagt (exclusief 
vervoer en vervoer) ten opzichte van de 500 kton in 1990. 
In 2025 van het resterende energieverbruik van 4,8 PJ per jaar, minimaal 25% (1,2 PJ per jaar) 
grootschalig duurzaam wordt opgewekt, hetgeen leidt tot een vermindering van CO2 uitstoot ter 
waarde van circa 125 kiloton. 
Opmerking/vraag: Bij het vervangen van 25% van het energieverbruik door energie uit duurzame 
bronnen wordt alleen een reductie van 25% CO2 uitstoot bereikt als het totale energieverbruik niet 
toeneemt. Stel dat het elektriciteitsverbruik in Zwolle tussen 1990 en 2025 met 50% toeneemt 
(naar 150% van 1990, overeenkomstig met de totale toename in elektriciteitsconsumptie in 
Nederland van 1990-2021 van ca 80 mrd kWh naar 120 mrd kWh), dan is de fossiele uitstoot bij 
25% duurzame opwek in 2025 112,5% van die van 1990. Rekent Zwolle hier zich niet rijk, door de 
groei van absolute hoeveelheid gebruikte elektriciteit niet in de cijfers te presenteren? Hoe zit dit 
precies, is de groei van het energiegebruik en de groei van de stad meegenomen in de 
berekeningen? 

Antwoord De hoofddoelstelling is 25% CO2 reductie. De groei van de stad vergroot inderdaad deze opgave 
zowel qua besparen als qua opwek zolang er niet energieneutraal gebouwd wordt. Elektrificatie is 
een vervanging van een energiebron met vaak ook een fossiele basis. De opgave om deze te 
vervangen door een niet fossiele bron (zon en wind) blijft onverminderd staan met 25 procent 
minder in 2025. 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler, Nanette van Dishoeck 

Telefoon 06-21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Berap 6.4.1 Buurtintiativen Assendorp en Dieze 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op  Berap 2023-1  

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

Doel 6.4.1  

Vraag Het ruimte geven aan de buurtinitiatieven in Assendorp en Dieze vergt 450.000 aan aanvullende 
uitgaven. Dat is 725 euro per inwoner. Kan er een inschatting worden gemaakt van of en zoja wat 
een opschaling van deze projecten (per inwoner) gaat kosten? 

Antwoord Het is niet mogelijk om daar een realistische inschatting van te maken. De verwachting is dat de 
kosten gaan dalen, omdat initiatiefnemers en gemeente ervaring opdoen met deze initiatieven.  
 
Het initiatief in Assendorp leidt tot een participatieaanpak die herhaald kan worden.  
Het initiatief in Diezerpoort leert ons hoe we VvE’s kunnen ondersteunen in de energietransitie. De 
initiatieven werken beide vanuit het idee om klein te beginnen en de aanpak uit te breiden.  
 
Belangrijk is wel om te beseffen dat ook bij uitbreiding en opschaling tijd (en capaciteit en dus geld) 
nodig is om bewoners te betrekken bij de initiatieven. Afhankelijk van de burgerschapsstijl in een 
buurt of wijk kost dat meer of minder tijd. 
 
 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Lisa de Groot 

Telefoon 06-201 603 32 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
Berap 7.1.3 AAnvullende uitgaven 
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Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op  Berap 2023-1  

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

Doel 7.1.3 
 

Vraag Misschien een domme vraag. De Herinrichting van het Stinspark vergt een aanvullende uitgave 
van 200.500. Maar in de toelichting wordt deze budgettair neutraal genoemd. (omdat deze gedekt 
wordt vanuit de dekking van kapitaallasten. In 10.1.1. staat echter bij de stelpost prijsstijging; 
herinrichting Stinspark “Lagere uitgaven”.  Dezelfde omschrijving is ook gegeven bij de kosten van 
uitgesteld onderhoud en het aanpassen van de rijbaanbreedte aan de Friesewal. Dat zijn toch 
hogere uitgaven? 

Antwoord Zowel bij Stinspark, uitgesteld onderhoud en Friesewal is er sprake van hogere uitgaven op het 
betreffende doel waar tegenover lagere uitgaven staan op de stelpost prijsstijging op doel 10.1.1. 
De term "budgettair neutraal" zoals die is gebruikt in de toelichting op Stinspark betekent dat er 
per saldo geen beroep wordt gedaan op de Algemene middelen. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Bert Tory  

Telefoon  

Email  

 
Berap 7.3.3 Eikenprocessierups 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

Doel 7.3.3  

Vraag Bij de Eikenprocessierupsbestrijding is 150.000 aan aanvullende maatregelen opgenomen. In de 
toelichting is niet helemaal duidelijk welke wijzigingen in de uitvoering van het beleid zorgen voor 
deze toename in kosten. Het beleid lijkt niet gewijzigd, de gemeente wil de bestrijding op dezelfde 
manier aanpakken als in voorgaande jaren. Waar wordt de kostenstijging dan door veroorzaakt? 

Antwoord Ten opzichte van de voorgaande jaren is er sprake van juist een kostendaling. Jaarlijks wordt via 
de BERAP dekking gevraagd voor de bestrijding van eikenprocessierups. De afgelopen jaren 
waren de kosten hoger dan tot nu toe. Zwolle heeft afgelopen jaren ingezet in stimuleren van 
natuurlijke bestrijding (aanpassingen in maairegime, stimuleren vogels, stimuleren van 
biodiversiteit rondom eikenbomen). Dit lijkt nu effect te hebben. De plaagdruk is tot nu toe minder 
dan eerdere jaren. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Wouter de Jong 

Telefoon 06-50070560 

Email w.de.jong@zwolle.nl 

 
PPN Stratgische investeringsagenda 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Aangaande de Stratgische Investeringsagenda. Wie zijn derden en hoe reëel is het dat de nog 
openstaande bedragen door derden aangevuld worden? 

Antwoord In z'n algemeenheid vallen onder derden vooral de rijksbijdragen, maar ook bijdragen van 
ontwikkelende partijen in een bepaald gebied. De bijdragen genoemd onder de categorie A en B 
zijn vrij hard. De bijdragen onder categorie C is een inschatting. 
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Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
MPV 2023 Voorzieningen vastgoed 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op MPV 2023 

Webpagina nummer 
 

4 

Doelnummer 
 

 

Vraag Voorzieningen vastgoed. Ook in deze MPV wordt de voorziening ten behoeve van  complexen met 
een negatief resultaat genoemd (Beers Stork en Voorsterpoort). De benodigde voorziening is 
toegenomen. Waardoor en wat is de verwachte ontwikkeling hierin? 

Antwoord In de paragraaf 3.3.1 en 3.3.2 (pag. 8 en 9) staat de ontwikkeling van het resultaat van de 
grondexploitaties nader toegelicht. Verslechterende economische marktomstandigheden zorgen 
voor stijgende kosten en verminderde opbrengsten. 
De grondexploraties worden opgesteld waarbij zowel kosten als opbrengsten een actueel prijspeil 
kennen (1.1.2023). De economische risico's van kostenstijging en opbrengstendaling worden als 
hoog ingeschat (paragraaf6.1.2 pag. 17). 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Christiaan van Steenwijk 

Telefoon 06 14 393 717 

Email c.van.steenwijk@zwolle.nl 

 
MPV 2023 Correctie winst Stadshagen II 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op MPV 2023  

Webpagina nummer 
 

6 

Doelnummer 
 

 

Vraag Correctie  op eerder genomen winst Stadshagen II  agv verslechtering exploitatie. Waardoor is dat 
hier het geval en niet bij andere complexen? 

Antwoord Op basis van BBV-regelgeving geldt voor winstneming de percentage of completion methode 
(POC): voor zover gronden zijn verkocht en opbrengsten zijn gerealiseerd kan tussentijds naar rato 
van de voortgang van de grondexploitatie winst op basis van de eindwaarde worden genomen.  
Het kan voorkomen dat bij de berekening van de tussentijdse winstneming in enig jaar blijkt dat de 
reeds genomen en verantwoorde tussentijdse winstneming in voorgaande jaren te hoog is geweest 
omdat (verwachte) kosten en/of opbrengsten nadelig zijn bijgesteld en of project specifieke risico’s 
zijn toegenomen. Het bedrag dat te veel aan tussentijdse winst is genomen wordt dan verrekend 
met de tussentijdse winstneming van het huidige jaar of indien nodig zelfs (gedeeltelijk) 
‘teruggedraaid’ door een ‘verliesneming’ in het huidige jaar. Van het terugdraaien door en 
verliesneming is dit jaar binnen Stadshagen II sprake.  
Voor de andere complexen geldt dat de bijstelling van kosten en opbrengsten niet dusdanig is dat 
deze effect hebben op de in voorgaande jaren genomen en verantwoorde tussentijdse 
winstneming. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Christiaan van Steenwijk 

Telefoon 06 14 393 717 

Email c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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PPN IZA 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag Zijn er bepaalde onderdelen waarvoor middelen worden aangevraagd om het IZA uit te voeren en 
in hoeverre zijn  hier aanbieders bij betrokken? 

Antwoord Ja er zijn diverse onderdelen waarvoor beroep gedaan wordt op de SPUK IZA waarvan de kaders 
overigens nog niet zijn gepubliceerd: 

• Totstandkoming van het regiobeeld: aanbieders Proscoop en de GGD 

• Regionale Governance Groot Zwolle: Common Eye 
Aanstelling programmamanager IJsselvecht gemeenten door gemeente Zwolle.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Tamar van Overmeir 

Telefoon +31629511421 
 

Email t.van.overmeir@zwolle.nl 
 

 
PPN Koers Sociaal Domein 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

15 

Doelnummer 
 

 

Vraag Koers sociaal domein. Er staat ‘Onze aandacht gaat straks minder naar de ontwikkeling van 
specialistische hulp en ondersteuning’. Wat betekent dit voor mensen die hier juist van afhankelijk 
zijn? 

Antwoord Waar nodig blijft maatwerk voorhanden. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Maartje Bekkers 

Telefoon  

Email  

 
PPN Doorkijk korte termijn 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

16 

Doelnummer 
 

 

Vraag Doorkijk korte termijn. Wanneer kunnen we de nieuwe koers verwachten? 

Antwoord Koers sociaal domein zal verder voortbouwen op de Hervormingsagenda. Het zal in de raad 
besproken worden in het  vierde kwartaal. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 
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Beantwoord door Maartje Bekkers 

Telefoon  

Email  

 
PPN Gemeentelijke organisatie 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Betrekken van Zwolle “En er is geld nodig voor het begeleiden en opleiden van de gemeentelijke 
organisatie. Hiervoor willen we kwartiermakers aanstellen en een werkbudget beschikbaar stellen. 
Ook willen we de hulpmiddelen die bij de aanpak horen verder uitwerken en ontwikkelen.” 
 
Is al meer duidelijk over de verdeling en hoogte van dit benodigde budget? Hoeveel gaat naar 
kwartiermakers en de aanpak, hoeveel naar het daadwerkelijk opleiden van de organisatie? 

Antwoord Nee, hier is nog geen verdeling van te geven. We verwachten hier in het najaar meer duidelijkheid 
over te kunnen geven. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon  

Email  

 
PPN Doorlichten bestaande programma's 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

8 

Doelnummer 
 

 

Vraag "Daarom gaan we komend jaar de bestaande programma's doorlichten" Is er al een opdracht 
omschrijving of duidelijk geformuleerd doel van deze doorlichting? Zo ja, hoe luidt deze? Zo nee, 
wanneer is die er wel?  

Antwoord Er is nog geen opdracht geformuleerd en plan van aanpak opgesteld. Deze volgen na de zomer. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon  

Email  

 
PPN Versterking management Sociaal Domein 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
 

4 

Doelnummer 
 

 

Vraag Paginanummer: 4 “ Versterking management Sociaal Domein (doel 9.1.4) €      164.000 o Dekking 
uit loonsom Inkomensondersteuning en reserve Bedrijfsvoering €     -164.000 
In de Perspectiefnota wordt aangegeven op pagina 25 dat “ Onze bedrijfsvoering is niet 
meegegroeid met de andere onderdelen van de organisatie. Terwijl de inzet van de afdelingen op 
het vlak van ‘Dienstverlening en bedrijfsvoering’ hard nodig is om het werk door de gehele 
organisatie mogelijk te maken. Daarom komen we bij de begroting 2024 met een voorstel hoe we 
zorgen voor versterking” Waarom is er voor gekozen een managementfunctie binnen het sociaal 
domein te bekostigen uit de reserves van bedrijfsvoering? 

Antwoord Alle managementfuncties (net zoals secretariaat) zijn, conform BBV-voorschrift, onderdeel van het 
programma Bedrijfsvoering (programma 9). Vandaar de keuze voor Bedrijfsvoering. 
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Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Bert Oosterhof 

Telefoon  

Email  

 
Berap Inladen externe elementen sites 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op https://zwolle.pcportal.nl, https://zwolle2023.1ebeleidsrapportage.nl/ 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Op deze sites worden de volgende externe elementen ingeladen (soms slechts op een van de 
sites): 
fonts.googleapis.com 
gstatic.com 
googletagmanager.com 
picsum.photos 
windows.net 
 
- Welke verwerkingen vinden plaats richting de partijen achter deze externe elementen? 
- Welke grondslag wordt hiervoor gebruikt? 
- Welk doel en doelbinding er zijn voor deze verwerkingen? 
- Hoe heeft de gemeente de doorgifte van persoonsgegevens naar de VS juridisch correct  
geregeld nu daar een verbod op is? ( https://rewis.io/urteile/urteil/lhm-20-01-2022-3-o-1749320/ en 
https://www.security.nl/posting/740847/Duitse+website+veroordeeld+voor+doorgeven+ip-
adres+bezoeker+via+Google+Fonts ) 

Antwoord Om de privacy van onze inwoners en anderen zo goed mogelijk te beschermen, proberen we er 
als organisatie steeds bewuster van te worden op welke plekken er online (wellicht onbedoeld) 
gegevens worden verwerkt. We publiceren namelijk niet alleen via onze eigen website, maar ook - 
in technische zin - via kanalen van onze softwareleveranciers. De websites die in deze vraag 
benoemd worden zijn daar ook voorbeelden van. Intern maken we onze beleidsrapportages in een 
specifiek softwarepakket van een leverancier; en als onderdeel van de dienstverlening worden de 
rapportages ook door die leverancier - namens de gemeente - gepubliceerd. Dat maakt ons 
medeverantwoordelijk voor de privacy aspecten en naast het gesprek hierover te voeren met de 
leverancier willen we ook transparant zijn over wat er met (gevoelige) gegevens gebeurt. 
 
De in de vraag genoemde externe elementen worden door onze leverancier voornamelijk ingezet 
om de fonts (lettertypes), icons en foto's te laden die op de websites worden weergegeven. Ook is 
er een element dat de website toegang geeft tot de 'achterkant' van het systeem van de 
leverancier, zodat daar bepaalde content uitgehaald en weergegeven kan worden. 
 
Als het gaat om de privacy-gerelateerde vragen dan herkennen we de mogelijkheid dat het ip-
adres van een bezoeker van deze websites verwerkt wordt door Google bij het weergeven van o.a. 
lettertypes en plaatjes. Deze wetenschap biedt ons de kans om hierover met de leverancier in 
gesprek te gaan en er transparantie over te creëren naar de bezoekers van deze websites. 
 
En dat geldt inderdaad niet alleen voor de uitwisseling met Google, maar ook in bredere zin met 
organisaties buiten Europa, zoals de VS. We zijn ons ervan bewust dat we een lerende organisatie 
zijn in deze en ontwikkelingen op privacy gebied vragen en verdienen onze volle aandacht.   
 

• fonts.googleapis.com 
de websites maken gebruik van web fonts/icons die extern worden ingeladen. Meer info op 
https://developers.google.com/fonts 

• gstatic.com 
de websites maken gebruik van fonts die extern worden ingeladen. Eveneens gelieerd aan 
google fonts.  

• googletagmanager.com 
Voor tracking events / pagina's die bezocht worden. Primair op verzoek van de klant. 

• picsum.photos 
Voor een standaardfoto die geplaatst word als er geen speciale foto wordt aangeleverd. Wordt 
in deze documenten niet gebruikt. 

https://zwolle.pcportal.nl/
https://zwolle2023.1ebeleidsrapportage.nl/
https://rewis.io/urteile/urteil/lhm-20-01-2022-3-o-1749320/
https://www.security.nl/posting/740847/Duitse+website+veroordeeld+voor+doorgeven+ip-adres+bezoeker+via+Google+Fonts
https://www.security.nl/posting/740847/Duitse+website+veroordeeld+voor+doorgeven+ip-adres+bezoeker+via+Google+Fonts
https://developers.google.com/fonts
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• windows.net 
Ten behoeve van de notitie server (toegang tot blobstore, een database met een grote 
hoeveelheid ongestructureeerde gegevens, waarin js van de noteservice zich bevindt) 

 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marc Schuil 

Telefoon  

Email  
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Vragen PvdA 
 
PPN Verhogen toeristenbelasting 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

9 

Doelnummer 
 

 

Vraag Ook zijn wij van plan vanaf 2024 de toeristenbelasting in stappen te verhogen (zie ook hoofdstuk 
2). Daarmee komen we de afspraak uit het coalitieakkoord na. De verwerking hiervan nemen we 
mee in de begroting 2024. We komen met een aparte notitie over de wijze waarop we dit willen 
doen. 
Wanneer kan de raad deze notitie verwachten? 
 

Antwoord Er wordt momenteel  met de sector gepraat en aan de plannen gewerkt. Na de zomervakantie 
volgen voorstellen voor College en Raad. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marjan Willems 

Telefoon 0610245433 

Email m.willems@zwolle.nl 

 
PPN Vergroten incidentele bestedingsruimte 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

10 

Doelnummer 
 

 

Vraag De verwachting is dat de incidentele bestedingsruimte de komende 4 jaren vergroot kan worden 
met 50% van de voordelige resultaten uit de Meerjaren Prognose Vastgoed (MPV). De definitieve 
toename hangt af van meerdere factoren, omdat we het MPV-resultaat in het 
weerstandsvermogen storten. 
Van welke factoren is dit afhankelijk? 
 

Antwoord 50% van het MPV resultaat wordt toegevoegd aan het weerstandsvermogen, vervolgens wordt op 
basis van een actuele berekening van de risico's en de weerstandsratio bepaald of er een bedrag 
kan vrijvallen aan de incidentele bestedingsruimte.  
Het MPV resultaat kan beïnvloed worden door marktontwikkelingen/woningbouw en gemeentelijke 
ambities. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
PPN Grote investeringen 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

10 

Doelnummer  

mailto:m.willems@zwolle.nl
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Vraag Grote investeringen waarvoor op korte termijn geen financiële dekking is voorzien, worden 
getemporiseerd. 
Welke grote investering vallen hieronder? 
 

Antwoord Die keuze volgt bij de begroting 2024 of later. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
PPN Betere samenwerking Sociaal domein en Medisch zorgdomein 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

16 

Doelnummer 
 

 

Vraag Zorgen voor een betere samenwerking tussen ons sociaal domein en het medisch zorgdomein. 
Zodat inwoners altijd toegang hebben tot de ondersteuning en zorg die ze nodig hebben (‘Integraal 
Zorgakkoord’ en ‘Gezond Leven Akkoord’). En mensen niet tussen wal en schip belanden bij een 
overgang van sociaal domein naar het medisch zorgdomein en andersom.  
Is aan te geven om hoeveel mensen nu tussen wal en schip raken? 
 

Antwoord Nee, we hebben hierop geen concrete monitoring. We kijken wel naar groepen in kwetsbare 
situaties waarvan het risico om tussen wal en schip te raken relatief hoger is.  
 
Per 1 juli wordt het regiobeeld IJssel-vecht gepubliceerd met hierin: 
1. Prognoses van en ontwikkelingen in de zorgbehoefte en andere relevante informatie over de 
bevolking van de regio; en  
2. De capaciteit en prestaties van zorg, sociaal domein en ondersteuning in de regio. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Tamar van Overmeir 
 

Telefoon +31629511421 
 

Email t.van.overmeir@zwolle.nl 
 

 
PPN Andere vormen van communiceren 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN  
 

Pagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag 1 van de accenten:  
* We gaan niet méér communiceren, maar werken aan andere vormen. 
 
Waar moeten we dan aan denken? 
 

Antwoord We communiceren continu over de minimaregelingen. Er blijft echter een groep die geen gebruik 
maakt van regelingen terwijl ze daar wel recht op hebben. Voor deze groep helpt het niet om via 
dezelfde kanalen en middelen méér te communiceren. Voor hen is iets anders nodig.  
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Langere termijn 
Zoals beschreven in de perspectiefnota gaan we werken aan beleid dat nog beter past bij de 
vraag en behoefte van inwoners en de stad. We doen dat door de leefwereld van onze inwoners 
en hun specifieke behoeften leidend te laten zijn en daarop aan te sluiten. Ditzelfde geldt voor 
communicatie. Er zal in kaart gebracht worden waarom mensen geen gebruik maken van 
regelingen en wat zij nodig hebben om dat wel te gaan doen. Op basis hiervan werken we 
passende communicatievormen uit. Deze communicatiestrategie wordt in het najaar van 2023 en 
in 2024 ontwikkeld, aansluitend bij de dan ontwikkelde aanpak ’Bestaanszekerheid voor de 
langere termijn’.  
 
Korte termijn (2023) 
Voor de korte termijn werken we aan een communicatiestrategie ‘verbeteren informatievoorziening 
minimaregelingen’. Hierbij hoort een communicatie-middelenmix, waarvan de fysieke gids 
minimaregelingen één van de nieuwe onderdelen is (motie 11-11-22).  
 
Overzicht van de communicatiemiddelen:  
 
Reguliere communicatie 
• Pagina’s op websites zwolle.nl en swt.nl  
• Brieven naar inwoners die bij ons bekend zijn  
• Informatie (voornamelijk via e-mails) richting professionele intermediairs  
• Persberichten bij nieuws, bijvoorbeeld nieuwe regelingen 
• Social media berichten, vooral als daar een aanleiding voor is 
• Berichten op de gemeentepagina in de Swollenaer, vooral als daar een aanleiding voor is 
• Iedereen t€lt festival 
• Flyers 
• Narrowcasting (schermen stadskantoor) 
 
Nieuw vanaf oktober 2022 (naast de eerder genoemde middelen):  
• Vaste social mediarubriek ‘Iedereen T€lt’ waarin elke week één regeling wordt toegelicht, 
passend bij de periode in het jaar. 
• Vaste Iedereen T€lt rubriek op iedere gemeentepagina in de Swollenaer waarin 

tweewekelijks één regeling wordt toegelicht, passend bij de periode in het jaar. 
• Campagne op social media en in de Swollenaer in de week van de armoede (najaar) en 

week van het geld (voorjaar). 
• Extra inzet rond energietoeslag. 
 
In ontwikkeling: communicatiestrategie minimaregelingen tweede helft 2023 (nieuwe middelen): 
• Fysieke informatiegids met overzicht van de regelingen  
• Advertenties in de Swollenaer  
• Social media advertentiecampagnes 
• Communicatietoolbox voor intermediairs met middelen als kaarten, teksten, posters, flyers 

en banners die door hen in te zetten zijn. 
• Inzet wijkkranten. 
 
 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon +31384983373 
 

Email d.de.vries@zwolle.nl 
 

 
PPN Nieuwe fase Regionale samenwerking 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

22 

Doelnummer 
 

8.1.3 

Vraag Ook is het belangrijk om regelmatig te evalueren en vooruit te kijken. Dat is wat de Regio Zwolle 
het afgelopen jaar heeft gedaan. Conclusie is dat de regionale samenwerking een nieuwe fase 
ingaat 
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Hoe ziet die nieuwe fase eruit? Wat gaat anders? Welke koers? 
 

Antwoord Met de meerjarige agenda die voor u ligt, bouwen we voort op het samenwerkingsfundament dat 
er al is in de regio en committeren alle partners zich aan de gezamenlijk opgestelde koers en 
uitwerking op de opgaven, ambitie – doelen, aanpak en samenwerking met beoogde resultaten. In 
deze agenda stellen we één perspectief vast dat leidt tot een regio waar het goed wonen, werken, 
leren en recreëren is - en blijft. Waar de brede welvaart blijvend op een hoger niveau ligt.  
 
De verdere verdieping en uitwerking volgt in de komende maanden door uitvoeringsplannen uit te 
werken voor 2024 en 2025. Jaarlijks wordt gerapporteerd over de voortgang. Na 2 jaar volgt een 
midterm review. Op basis van deze input kan de koers aangepast kan worden.  
 
Er volgt een uitwerking van de netwerksturing/governance waarbij gelijkwaardig partnerschap met 
transparantie van besluitvormingsproces via de klankbordgroep raden en staten het uitgangspunt 
is. Gelijkwaardig partnerschap wordt vormgegeven op zowel bestuurlijk als ambtelijk niveau. Deze 
uitwerking wordt in het najaar van 2023 via het regiobestuur ter besluitvorming voorgelegd aan 
colleges en andere partijen. Dit valt samen met de besluitvorming rondom de meerjarige 
uitvoeringsprogramma’s 2024 – 2028. 
 
Deze agenda is onze basis om als één regio op te trekken o.a. richting het Rijk en Europa. 
Onderdeel van volgende fase is ook toewerken naar een aanvraag voor de 5e tranche regiodeal.  
 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Tetske Alferink 

Telefoon 0625571807 

Email t.alferink@zwolle.nl 

 
PPN Organisatie niet op orde 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

4 

Doelnummer 
 

 

Vraag Op welke beleidsterreinen is de organisatie niet op orde? In welke omvang is dat en welke type 
medewerkers ontbreken er? Wat zou het financieel vragen om dit op te lossen (niet zeggende dat 
er voldoende capaciteit is op de arbeidsmarkt) 

Antwoord In de volle breedte van de organisatie is er een disbalans tussen ambities en beschikbare 
capaciteit. We werken aan een nadere analyse en integraal versterkingsplan. Overigens draagt 
ook het schrappen van ambities bij aan het herstellen van de balans. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Menselijke maat centraal 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

13 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er wordt een jaar gewerkt aan een plan waarbij de menselijke maat centraal staat → waarom 
duurt dit een jaar? Welke activiteiten worden hiervoor ondernomen?  



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 41 van 78 
 

 

 

Antwoord Bij de begroting voor 2023 is gemeld dat vanwege de oorlog in Oekraïne en de gemeentelijke 
inzet voor de opvang voor vluchtelingen uit Oekraine de ontwikkeling van het programma is 
vertraagd. Vooruitlopend op het programma zijn in 2022 financiële middelen ter beschikking 
gesteld voor enkele activiteiten. Het gaat dan onder andere om een pilot om door middel van 
servicegesprekken het contact te herstellen met bijstandsgerechtigden die uit het zicht zijn 
geraakt. Zij worden niet begeleid door het sociaal wijkteam of Tiem. De pilot is in het voorjaar 
van 2023 gestart (in plaats van in 2022) in verband met de (onvoorziene) uitvoering van de 
energietoeslag. Daarnaast wordt ervaring opgedaan met inzet van methoden om maatwerk te 
leveren (doorbraakmethode en omgekeerde toets) en eind oktober 2022 zijn in alle filialen van 
de Stadkamer Informatiepunten Digitale Overheid geopend om mensen te ondersteunen die 
digitaal minder vaardig zijn. 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Irene Pruim 

Telefoon 038-4982023 

Email i.pruim@zwolle.nl 

 
PPN Aantal kwartiermakers participatieaanpak 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Hoeveel kwartiermakers verwacht het college nodig te hebben (en aan te stellen) voor de 
participatieaanpak? 
 

Antwoord Eén of twee kwartiermakers 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Contact gegevens ambtenaren bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon  

Email  

 
PPN Huisvestingsverordening 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

19 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wanneer komt de huisvestingsverordening? Wat is het college voornemens hierin te regelen? 

Antwoord We zijn nu bezig met de voorbereiding voor een huisvestingsverordening. Hiervoor komt een plan 
van aanpak voor het zomerreces in het college van B&W.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Robert Eisema 

Telefoon  

Email  

 
PPN Fietspaden en fietsbruggen/tunnels 
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Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

20 

Doelnummer 
 

6.3.1 

Vraag Welke nieuwe fietspaden en fietsbruggen/tunnels gaan gebouwd worden?  
 

Antwoord In het verlengde van het Gebiedsgericht MIRT-onderzoek ‘Bereikbaarheid Zwolle en omgeving’ en 
de Verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle ‘Warme Harten in een Klimaatadaptieve Delta’ is een 
maatregelpakket gedefinieerd. Hierin zijn, gerelateerd aan Zwolle, concreet de volgende (nieuwe) 
fietspaden en fietsbruggen/ tunnels opgenomen: 
 
Maatregelpakket Regionale Mobiliteitstransitie (Regio) 
Snelle fietsroutes (verbeteren/ opwaarderen):  

• Genemuiden – Zwolle 

• Raalte – Zwolle 

• Wijhe – Zwolle  
 
Maatregelpakket Regionale Mobiliteitstransitie (Zwolle) 
Fiets 

• Fietsverbinding Hortensiastraat – Marslanden 

• Fietstunnel Oldeneelallee bij kruispunt Marsweg 

• Fietstunnel Reysigerweg – Spoorzone 
 
1e Tranche versnelling woningbouw 
Spoorzone 

• Langzaamverkeersverbinding Kamperweg – Spoorzone  
 
2e Tranche versnelling grootschalige woningbouw 
Mobiliteitspakket voor stedelijke infra/ bereikbaarheid 

• Een fietstunnel van de IJsselallee naar Zwolle-Zuid; 
 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
PPN Grote investeringen 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
(informatienota actualisering SIA) 
 

Pagina nummer 
 

2 (van de nota) 

Doelnummer 
 

 

Vraag Welke grote investeringen waarvoor op korte termijn geen dekking is gaat het college 
temporiseren? 
 

Antwoord Daar is nog geen exact beeld bij. In het kader van de begroting 2024 brengen we dit (meer) in 
beeld.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
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PPN Subsidieregeling gezonde leefstijl - interventies 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag ‘We zijn gestart met een subsidieregeling voor gezonde leefstijl, waar sport- en buurtkantines ook 
gebruik van kunnen maken.’ 
 
Hoeveel is er inmiddels gebruik gemaakt van deze subsidieregeling en voor welke interventies 
wordt deze regeling met name gebruikt? 
 

Antwoord De subsidieregeling loopt van 1 nov 2022 tot december 2023. In de jaarrekening 2023 zal 
verantwoording worden afgelegd over de toegekende aanvragen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Anouk Ganseij 

Telefoon  

Email  

 
PPN Andere vormen van communicatie 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag We gaan niet méér communiceren, maar werken aan andere vormen. 
 
Aan welke vormen wordt nu met name gewerkt (anders dan de gebruikelijke communicatievormen 
die nu veelvuldig worden gebruikt)? 
 

Antwoord We communiceren continu over de minimaregelingen. Er blijft echter een groep die geen gebruik 
maakt van regelingen terwijl ze daar wel recht op hebben. Voor deze groep helpt het niet om via 
dezelfde kanalen en middelen méér te communiceren. Voor hen is iets anders nodig.  
 
Langere termijn 
Zoals beschreven in de perspectiefnota gaan we werken aan beleid dat nog beter past bij de 
vraag en behoefte van inwoners en de stad. We doen dat door de leefwereld van onze inwoners 
en hun specifieke behoeften leidend te laten zijn en daarop aan te sluiten. Ditzelfde geldt voor 
communicatie. Er zal in kaart gebracht worden waarom mensen geen gebruik maken van 
regelingen en wat zij nodig hebben om dat wel te gaan doen. Op basis hiervan werken we 
passende communicatievormen uit. Deze communicatiestrategie wordt in het najaar van 2023 en 
in 2024 ontwikkeld, aansluitend bij de dan ontwikkelde aanpak ’Bestaanszekerheid voor de 
langere termijn’.  
 
Korte termijn (2023) 
Voor de korte termijn werken we aan een communicatiestrategie ‘verbeteren informatievoorziening 
minimaregelingen’. Hierbij hoort een communicatie-middelenmix, waarvan de fysieke gids 
minimaregelingen één van de nieuwe onderdelen is (motie 11-11-22).  
 
Overzicht van de communicatiemiddelen:  
 
Reguliere communicatie 
• Pagina’s op websites zwolle.nl en swt.nl  
• Brieven naar inwoners die bij ons bekend zijn  
• Informatie (voornamelijk via e-mails) richting professionele intermediairs  
• Persberichten bij nieuws, bijvoorbeeld nieuwe regelingen 
• Social media berichten, vooral als daar een aanleiding voor is 
• Berichten op de gemeentepagina in de Swollenaer, vooral als daar een aanleiding voor is 
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• Iedereen t€lt festival 
• Flyers 
• Narrowcasting (schermen stadskantoor) 
 
Nieuw vanaf oktober 2022 (naast de eerder genoemde middelen):  
• Vaste social mediarubriek ‘Iedereen T€lt’ waarin elke week één regeling wordt toegelicht, 
passend bij de periode in het jaar. 
• Vaste Iedereen T€lt rubriek op iedere gemeentepagina in de Swollenaer waarin 

tweewekelijks één regeling wordt toegelicht, passend bij de periode in het jaar. 
• Campagne op social media en in de Swollenaer in de week van de armoede (najaar) en 

week van het geld (voorjaar). 
• Extra inzet rond energietoeslag. 
 
In ontwikkeling: communicatiestrategie minimaregelingen tweede helft 2023 (nieuwe middelen): 
• Fysieke informatiegids met overzicht van de regelingen  
• Advertenties in de Swollenaer  
• Social media advertentiecampagnes 
• Communicatietoolbox voor intermediairs met middelen als kaarten, teksten, posters, flyers 

en banners die door hen in te zetten zijn. 
• Inzet wijkkranten. 
 
 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries  

Telefoon +31384983373 
 

Email d.de.vries@zwolle.nl 
 

 
PPN Geen nieuwe regelingen uit eigen budget 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag ‘We starten bij voorkeur geen nieuwe regelingen uit eigen budget.’ 
 
Welke afweging ligt ten grondslag aan deze strategische keuze?  
 

Antwoord Voor de middelen die beschikbaar zijn gesteld om bestaanszekerheid voor Zwollenaren op korte 
termijn (meer) te garanderen is een strategie ontwikkeld. Eén onderdeel hiervan is dat we bij 
voorkeur geen nieuwe regelingen uit eigen budget starten.  
Een nieuwe regeling kost tijd om te ontwikkelen, te implementeren, bekend te maken en vooral om 
inwoners aan te haken. Door bestaande effectieve regelingen, maatregelen van het rijk en 
samenwerking met maatschappelijke organisaties te verbeteren en verstevigen bereiken we op 
korte termijn het meeste effect voor de bestaanszekerheid voor Zwollenaren. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
Berap Stadspas 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
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Webpagina nummer 
 

18 

Doelnummer 
 

 

Vraag Stadspas 
 
Is er al zicht op een moment wanneer de stadspas daadwerkelijk in werking wordt gesteld?  
 

Antwoord Er wordt momenteel uitgebreid onderzoek gedaan naar de stadspas. Het college verwacht in het 
najaar 2023 bij de gemeenteraad hierop terug te komen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Telefoon +31611153729 
 

Email e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
PPN Bestaanszekerheid voor lange termijn 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

18 

Doelnummer 
 

 

Vraag In het najaar van 2023 en in 2024 ontwikkelen we de aanpak ‘Bestaanszekerheid voor de langere 
termijn' 
 
Wanneer komt deze aanpak naar de raad en kan de raad ook meedenken met deze aanpak?  
 

Antwoord De raad wordt betrokken bij de aanpak lange termijn bestaanszekerheid er zal in Q4 een 
bijeenkomst voor worden gepland. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Allet Dopmeijer  

Telefoon  

Email  

 
PPN Invulling sportakkoord en activiteiten GALA 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er staat aangegeven dat we ‘deze zomer plannen maken voor invulling van het sportakkoord en 
ontwikkelen we activiteiten voor het GALA (gezond en actief leven akkoord)  
Wanneer gaan we dit te zien krijgen? Herrijking sportakkoord moet voor 30 juni en opstellen, 
indienen van integraal plan van aanpak moet voor 30 september  
 

Antwoord 15 juni is het sportakkoord 2.0 aan de wethouder sport, Michiel van Willigen, aangeboden. Het 
integraal plan van aanpak GALA zal voor 30 september worden aangeboden.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Anton Tuinman 
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Telefoon  

Email  

 
PPN Integraal zorgakkoord 
 

Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag ‘verder doen we een aanvraag voor middelen om het integraal zorgakkoord uit te voeren, wanneer 
gaat dit gebeuren? Het IZA is vorig jaar sept ondertekent door de diverse partijen… ofwel tempo? 

Antwoord Dit gaat om de SPUK IZA die Zwolle als mandaathouder namens de 8 IJsselvecht gemeenten gaat 
aanvragen. Het concept  bedrag voor de regio IJsselvecht bedraagt: 3.181.687 euro. De aanvraag 
SPUK IZA kan per 1 juli. We wachten nog op de publicatie van de kaders van SPUK IZA 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Tamar van Overmeir 

Telefoon +31629511421 
 

Email t.van.overmeir@zwolle.nl 
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Vragen SP 
 
PPN WMO- en leerlingenvervoer 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
 

Pagina nummer 
 

16 

Doelnummer 
 

 

Vraag "We verwachten dat de vraag de komende jagen stijgt. Zonder maatregelen leidt dit tot 
knelpunten"  
 
Wat voor knelpunten worden hier bedoeld? Financieel? Te veel busjes?  

Antwoord De knelpunten worden verwacht dat een toename van het aantal leerlingen zal leiden tot een 
toename in uitgaven als er geen maatregelen worden genomen. Een toename van het aantal 
leerlingen zal tevens leiden tot een hogere belasting op het aantal chauffeurs. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Matthijs Barendse  

Telefoon +31650070539 
 

Email m.barendse@zwolle.nl 
 

 
PPN Accenten komende jaren - verder met lopende projecten 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
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Vraag "we gaan verder met lopende projecten en benutten bestaande netwerken" 
 
Welke lopende projecten zijn daar de resultaten van? 

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon  

Email  

 
PPN Accenten komende jaren - Communiceren 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag "We gaan niet méér communiceren, maar werken aan andere vormen"  
 
Wat voor andere vormen? Wat gaan we doen om de huishoudens die eerder geen beroep deden 
op regelingen nu te gaan bereiken?  
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Antwoord We communiceren continu over de minimaregelingen. Er blijft echter een groep die geen gebruik 
maakt van regelingen terwijl ze daar wel recht op hebben. Voor deze groep helpt het niet om via 
dezelfde kanalen en middelen méér te communiceren. Voor hen is iets anders nodig.  
 
Langere termijn 
Zoals beschreven in de perspectiefnota gaan we werken aan beleid dat nog beter past bij de 
vraag en behoefte van inwoners en de stad. We doen dat door de leefwereld van onze inwoners 
en hun specifieke behoeften leidend te laten zijn en daarop aan te sluiten. Ditzelfde geldt voor 
communicatie. Er zal in kaart gebracht worden waarom mensen geen gebruik maken van 
regelingen en wat zij nodig hebben om dat wel te gaan doen. Op basis hiervan werken we 
passende communicatievormen uit. Deze communicatiestrategie wordt in het najaar van 2023 en 
in 2024 ontwikkeld, aansluitend bij de dan ontwikkelde aanpak ’Bestaanszekerheid voor de 
langere termijn’.  
 
Korte termijn (2023) 
Voor de korte termijn werken we aan een communicatiestrategie ‘verbeteren informatievoorziening 
minimaregelingen’. Hierbij hoort een communicatie-middelenmix, waarvan de fysieke gids 
minimaregelingen één van de nieuwe onderdelen is (motie 11-11-22).  
 
Overzicht van de communicatiemiddelen:  
 
Reguliere communicatie 
• Pagina’s op websites zwolle.nl en swt.nl  
• Brieven naar inwoners die bij ons bekend zijn  
• Informatie (voornamelijk via e-mails) richting professionele intermediairs  
• Persberichten bij nieuws, bijvoorbeeld nieuwe regelingen 
• Social media berichten, vooral als daar een aanleiding voor is 
• Berichten op de gemeentepagina in de Swollenaer, vooral als daar een aanleiding voor is 
• Iedereen t€lt festival 
• Flyers 
• Narrowcasting (schermen stadskantoor) 
 
Nieuw vanaf oktober 2022 (naast de eerder genoemde middelen):  
• Vaste social mediarubriek ‘Iedereen T€lt’ waarin elke week één regeling wordt toegelicht, 
passend bij de periode in het jaar. 
• Vaste Iedereen T€lt rubriek op iedere gemeentepagina in de Swollenaer waarin 

tweewekelijks één regeling wordt toegelicht, passend bij de periode in het jaar. 
• Campagne op social media en in de Swollenaer in de week van de armoede (najaar) en 

week van het geld (voorjaar). 
• Extra inzet rond energietoeslag. 
 
In ontwikkeling: communicatiestrategie minimaregelingen tweede helft 2023 (nieuwe middelen): 
• Fysieke informatiegids met overzicht van de regelingen  
• Advertenties in de Swollenaer  
• Social media advertentiecampagnes 
• Communicatietoolbox voor intermediairs met middelen als kaarten, teksten, posters, flyers 

en banners die door hen in te zetten zijn. 
• Inzet wijkkranten. 
 
 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon +31384983373 
 

Email d.de.vries@zwolle.nl 
 

 
PPN Accenten komende jaren - aansluiten bij rijksmaatregelen en kanstrijke initiatieven 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
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Vraag "We sluiten aan bij maatregelen van het Rijk en kansrijke initiatieven uit de stad. We benutten wat 
al gebeurt".  
 
Welke maatregelen en initiatieven zijn dat?  

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon  

Email  

 
PPN Bedrijfsoering niet meegegroeid met organisatie 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
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Vraag "De bedrijfsvoering is niet meegegroeid met de organisatie" lezen we. Waarom is hier niet eerder 
(op tijd) op ingezet? Is dit niet voorzien of is dat een bestuurlijke keuze geweest?  

Antwoord Het meegroeien van de organisatie met de groei van de stad is een noodzakelijk mechanisme dat 
niet nieuw is. Ook de toenemende complexiteit van de maatschappelijke transities vraagt om 
organisatie ontwikkeling in kwalitatieve- en kwantitatieve zin. Het is normaal dat die groei zich in 
eerste instantie manifesteert in het primaire proces; de ondersteunende diensten volgen daarop. In 
sommige sectoren hebben we in de afgelopen periode echter te maken gehad met een 'groeispurt' 
en het bijtrekken van bedrijfsvoering vergt dan extra aandacht. In de vorige begroting is hier ook al 
aandacht aan besteed en gevolg aan gegeven. Een eerste stap is gezet. Desalniettemin 
constateren we dat we nog steeds te maken hebben met scheefgroei en willen we ook voor de 
komende periode werken aan het herstellen van de interne balans. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marc Schuil 

Telefoon  

Email  

 
PPN Geen nieuwe investeringen 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
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Vraag Hier wordt aangegeven dat in principe geen nieuwe investeringen zullen worden gedaan. En dat: 
"Dat geldt ook voor zaken waarvan de financiering na 2023 afloopt (de boeggolf). En voor 
onderwerpen waarover we de besluitvorming over (vervolg) financiering hebben doorgeschoven.  
 
Welke onderwerpen zijn dit concreet?  

Antwoord Dit zijn onder andere onderwerpen waarvoor in de berap 1 van dit jaar aan de raad wordt 
voorgesteld om vooruitlopend op integrale weging bij de begroting 2024 enkel voor 2023 te 
financieren. Dit in afwachting van een verdere verkenning of resultaten. Voorbeelden zijn 
leerlingenvervoer, stadspas, projectleiding WMEBV et cetera. In algemene zin geldt dat de PPN 
een strategisch document is en dat de uitwerking naar concrete acties en inzet wordt gedaan bij 
de begrotingen. Dit vanuit de wens en behoefte om de verbinding tussen PPN en begroting te 
versterken.  
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Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Wachttijd sociale huurwonining en spoedmodule 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN/algemeen  
 

Webpagina nummer 
 

n.v.t.  

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is op dit moment de wachttijd voor een sociale huurwoning en de slagingskans in de 
spoedmodule van de woningzoeker?  

Antwoord In 2022 was de gemiddelde wachttijd 7 jaar en 7 maanden*.  De gemiddelde slaagkans binnen de 
spoedmodule was 29%**.  
 
* Bron: Volkshuisvestelijk verslag 2022. 
 
** Bron: RIGO, waarbij de theoretische slaagkans bestaat uit het aantal woningzoekenden in de 
spoedmodule die binnen een half jaar een woning heeft.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Robert Eisema 

Telefoon  

Email  

 
PPN Huurteams 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN/algemeen/huurteams  
 

Webpagina nummer 
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Vraag 1.Wat is de huidige stand van zaken van de beoogde huurteams?  
2. Is er inmiddels een keuze gemaakt voor de organisatievorm? (gemeentelijk, niet-gemeentelijk 
etc.) 

Antwoord De pilot huurteams loopt en de voorbereiding voor de organisatievorm is onderwerp van gesprek 
tussen de gemeente en SOOZ. We zetten in op de ingeslagen weg, wat betekent dat we inzetten 
op een niet-gemeentelijke organisatievorm.      

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door  

Telefoon  

Email  

 
PPN Doelgroepenvervoer 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN / doelgroepenvervoer  
 

Webpagina nummer 
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Vraag Kunt u ons een tijdspad geven van belangrijke momenten/beslissingen richting de volgende 
aanbesteding van het doelgroepenvervoer?  

Antwoord Vóór 1 augustus 2023 beslist het college over de verlenging van de huidige overeenkomst. Deze 
duurt tot 1 augustus 2024. Indien er wordt verlengd dan duurt de overeenkomst tot 1 augustus 
2026. Daarna kan geen gebruik worden gemaakt van extra verlengopties. Indien er wordt verlengd 
start daarom Q3 2024 de voorbereiding voor de nieuwe aanbesteding. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Matthijs Barendse 

Telefoon +31650070539 
 

Email m.barendse@zwolle.nl 
 

 
PPN Doelgroepenvervoer - nieuwe vormen mobilitieit 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN / doelgroepenvervoer  
 

Webpagina nummer 
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Vraag "Daarom gan we nieuwe vormen van mobiliteit onderzoeken"  
 
1. Welke vormen zijn dit?  

Antwoord Dit houdt in dat we het voorliggend veld willen verstevigen en versterken. Dit willen we onder 
andere doen door leerlingen (onder begeleiding) meer gebruik te laten maken van het OV, 
begeleid fietsen et cetera. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Matthijs Barendse 

Telefoon +31650070539 
 

Email m.barendse@zwolle.nl 
 

 
PPN Uitval ritten OV 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN / Algemeen Uitval ritten OV 
 

Webpagina nummer 
 

n.v.t.  

Doelnummer 
 

6.3.1 

Vraag 1. Heeft u cijfers over het aantal bus- en treinritten dat dit jaar is uitgevallen?  
2. Bent u hierover in gesprek met de provincie? 
3. Heeft de gemeente Zwolle ingestemd met het vervroegd ingaan van de vakantiedienstregeling 
door RRReis? 
4. Worden vervoerders op dit moment aansprakelijk gesteld voor de vele uitvallen? Zo ja hoe? 
5. Wat wordt er op dit moment gedaan om de betrouwbaarheid van het OV te verbeteren?  

Antwoord  

1. Nee. De provincie Overijssel is (mede) concessieverlener van zowel de regionale (Blauwnet) 

treinverbindingen in en rondom Zwolle als van de busconcessie in onder andere het gebied 

IJssel-Vecht waar Zwolle onder valt. Mogelijk heeft de provincie wel cijfers van het aantal 

ritten, of percentages van ritten die uitvallen, maar de gemeente Zwolle heeft deze niet. 

Zoals aangegeven in de beantwoording van de artikel 45-vragen ‘Uitval treinen regionale 

vervoerders’ lag de betrouwbaarheid van de regionale treinen in de jaren 2021 en 2022 boven 
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de 90%. Ook in 2023 ligt de betrouwbaarheid, na een dip in februari en maart, mede als 

gevolg van stakingen in het openbaar vervoer de laatste maanden  weer boven de 90%.  

2. Ja, zie ook de beantwoording van de artikel 45-vragen ‘Uitval treinen regionale vervoerders’ 

3. De provincie Overijssel is (mede) concessieverlener van de busconcessie in onder andere het 

gebied IJssel-Vecht waar Zwolle onder valt. De provincie gaat hier dan ook formeel over. Als 

gemeente hebben wij een adviserende rol. Wij geven de provincie normaal gesproken een 

positief of negatief advies op dergelijke vragen. In dit specifieke geval hebben de 

concessieverleners ervoor gekozen om geen advies aan de betrokken gemeenten te vragen, 

omdat dit niet paste in het proces.  

4. Nee. 

5. De concessieverleners hebben aan de vervoerders een plan van aanpak gevraagd hoe zij 

denken de betrouwbaarheid van het openbaar vervoer te verbeteren. Een van de acties is het 

eerder in laten gaan van de zomerdienstregeling. Zoals vermeld op de website Aangepaste 

dienstregeling (rrreis.nl) denkt de vervoerder het tekort aan chauffeurs op te kunnen vangen 

en daarmee een betrouwbare dienstregeling te kunnen rijden.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
Berap Gebiedsopgaven 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

Doel 7.1.1 Gebiedsopgaven  

Vraag “De bereikbaarheid voor hulpdiensten in de Voorstraat stond onder druk als gevolg van 
opstopping door verkeerd gestalde fietsen van het uitgaanspubliek. Gedurende een half jaar is 
een pilot uitgevoerd waarbij met inzet van de beveiligers van de horeca in de Voorstraat het 
parkeren van fietsen tijdens drukke stap-avonden is verbeterd. Deze inzet willen we structureel 
maken. De kosten hiervan zijn 10.000 euro.” 
 
Hoe gaat deze inzet eruit zien? Blijven we de beveiligers van de horeca gebruiken? 

Antwoord Ja, dit blijven we doen.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Detmer Hoekstra 

Telefoon  

Email  

 
Berap Recruiter  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
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Vraag Afwijking: Recruiter - loonsom afdeling HR 
 

1. ‘Dit vraagt om de inzet van Linkedin’  
Wordt hiermee betaalde advertenties bedoelt?  
Zo ja, hoeveel kost dat, zo nee wat wordt hier dan mee bedoelt?  
 

https://www.rrreis.nl/aangepastedienstregeling
https://www.rrreis.nl/aangepastedienstregeling
mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
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2. Waarom wordt of kan dit niet gedaan worden door de al bestaande HR afdeling?  
 
3. Betreft het hier externe inhuur van een recruiter of bureau of het indienst nemen van een 
recruiter? Waarom is voor deze optie gekozen? 

Antwoord 1. Nee, dat betreft geen advertenties. Om een recruiter effectief te laten zijn is een online pakket 

nodig op LinkedIn waarmee recruiters kandidaten beter kunnen zoeken, selecteren, filteren, 

benaderen. Een zogenaamde ‘recruiterseat’ geeft de nodige extra functionaliteit waarmee 

recruiters effectief kunnen zoeken en werven. We hebben hierin het goedkoopste en meest 

eenvoudige pakket afgenomen. 

2. De bestaande HR afdeling deed tot april 2022 de bestaande werving en selectieprocedures. 

Dat betrof zo’n 100 tot 150 vacatures in een, tot 2 jaar geleden, voor werkgevers redelijk 

gunstige markt waar een vacature altijd voldoende reacties opleverde. Sinds 2022 is het 

aantal vacatures gegroeid naar 250 per jaar, waarbij we voorzien dat dat in 2023 nog verder 

groeit, terwijl de markt veel lastiger is waardoor je als werkgever kandidaten ook veel actiever 

moet benaderen. Het vergt meer energie en aandacht, sneller schakelen en meer online 

activiteit. Dat maakt dat is gekozen om zelf, in eigen huis recruitment capaciteit te 

organiseren.  

3. Dit betreft 2 recruiters in dienst van de gemeente Zwolle. Daar is voor gekozen omdat het 

belangrijk is dat degene die de werving en selectie begeleidt onze organisatie goed kent, en er 

korte lijntjes zijn met de vacaturehouder en andere betrokkenen. In-house recruiters hebben 

het voordeel van een beter begrip van de cultuur, waarden en specifieke functie-eisen van de 

gemeente Zwolle. Deze kennis van kan resulteren in effectievere en efficiëntere 

wervingsprocessen. Ze kunnen de geschiktheid van kandidaten veel nauwkeuriger 

beoordelen, niet alleen voor de technische aspecten van de functie, maar zeker ook voor de 

culturele fit binnen de organisatie. Deze kennis verkleint het risico op het aannemen van 

mismatches en vergroot de kans op het vinden van kandidaten die aansluiten bij de 

doelstellingen van de organisatie. En vanuit financieel belang; een extern bureau zou, bij het 

aantal vacatures dat onze recruiters voor hun rekening nemen, een veelvoud zijn van de 

kosten die we hebben door het zelf in eigen huis te organiseren. 

 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door M. van Roosendaal 

Telefoon  

Email m.van.roosendaal@zwolle.nl 

 
Berap Arbeidsvoorwaarden Woon-werkverkeer 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 

Webpagina nummer 
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Vraag Arbeidsvoorwaarden reiskosten woon- werk verkeer  
 

1. Waarom is hier meer budget nodig dan eerder begroot als er nog geen akkoord ligt? 
 
2. Wat zou het financiële gevolg zijn wanneer er toch wordt gekozen voor het vergoeden van 
autokilometers? 
 
3. Hoe/waarom worden ‘wandelkilometers’ vergoed? Hier zijn immers geen kosten aan verbonden. 
 

Antwoord Er is een principe akkoord gesloten met de lokale vertegenwoordigers van de vakbonden. Dit 
principe akkoord wordt definitief als de leden van de vakbond instemmen met de voorgelegde 
lokale regeling, en als de raad instemt met de benodigde extra dekking in de begroting. 
 
De inzet van de werkgever is een aantrekkelijke en goed uitvoerbare regeling, waarbij aandacht is 
voor duurzaamheid en de vitaliteit van onze medewerkers. Daarom is ervoor gekozen om 
openbaar vervoer, en fiets- en wandelkilometers wel te vergoeden en kilometers met de auto niet. 
 
De oorspronkelijke dekking in de begroting voorzag alleen in de vergoeding van reiskilometers 
voor openbaar vervoer. In het onderhandelingsresultaat is voorgesteld om ook fiets- en 
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wandelkilometers te vergoeden. Dit sluit aan bij de regeling die de provincie hanteert. Het verschil 
is het extra budget dat nu wordt aangevraagd zoals genoemd bij vraag 1.  
 
Het vergoeden van autokilometers is onwenselijk vanuit de verkeers- en parkeerdruk die dat op 
zou leveren rond de werklocaties, en vanuit het belang om als duurzame werkgever autogebruik te 
ontmoedigen. De eventuele kosten ervan zijn afhankelijk van een aantal aannames. Indicatieve 
berekeningen ervan komen op minimaal 400.000 euro per jaar structureel extra. 
 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door M. van Roosendaal 

Telefoon  

Email m.van.roosendaal@zwolle.nl 
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Vragen Swollwacht 
 
PPN Verhoging toeristenbelasting/precario 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat wordt verstaan onder een redelijke verhoging van de toeristenbelasting/precario? Welk 
uitgangspunt wordt hiervoor gebruikt? 

Antwoord Voor Precario geldt dat er alleen wordt verhoogd met de inflatie-index. Zwolle zit qua hoogte van 
het tarief op een niveau dat extra verhogen niet wenselijk is. 

Voor de toeristenbelasting wordt gedacht aan verhoging tot een niveau van steden, waar Zwolle 
zich mee wil vergelijken, zoals Groningen en Den Bosch. De voorstellen worden momenteel meer 
concreet uitgewerkt. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marjan Willems 

Telefoon 0610245433 

Email m.willems@zwolle.nl 
 

 
PPN Volumegroei 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

8 

Doelnummer 
 

 

Vraag Het lijkt erop dat gemeenten vanaf 2027 minder geld van het rijk krijgen voor volumegroei. Welke 
acties onderneemt de gemeente om hier tegen op te treden? Is dat minder geld een gegeven of is 
dit iets waarover onderhandeld kan worden? Op welke manier zet de gemeente hierop in?  

Antwoord Dit is een probleem voor alle gemeenten. De VNG is met het rijk in gesprek om een reële 
volumecompensatie van het rijk ontvangen. In de ALV van de VNG van begin juni is daar ook een 
resolutie over aangenomen. Zwolle onderstaand deze resolutie. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
PPN Consequentie focus op 8 geprioriteerde onderwerpen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Kan inzicht worden gegeven in de consequenties van het leggen van focus op de acht 
geprioriteerde onderwerpen voor de andere ontwikkelingen en opgaven? 

Antwoord In het kader van de begroting 2024 en de noodzaak om te programmeren en prioriteren worden 
deze consequenties momenteel inzichtelijk gemaakt/ uitgewerkt. En aan de gemeenteraad worden 
vervolgens voorstellen voorgelegd in het kader van het najaarsmoment.  

mailto:m.willems@zwolle.nl
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Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Prioritering 8 onderwerpen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Is zicht op wat de voorgestelde prioritering op de acht onderwerpen voor onze inwoners gaat 
betekenen? Gaan zij hier concreet iets van merken? En wat dan? 

Antwoord Zie beantwoording vraag 3 van Swollwacht. Het maken van keuzes gaat effect hebben. Het 
betekent in sommige gevallen dat opgaven niet of nu niet worden opgepakt. De andere kant van 
de medaille is dat geprioriteerde opgaven juist met focus en kracht kunnen worden opgepakt. Bij 
het nemen van besluiten over het stoppen of temporiseren van beleid of projecten worden 
uiteraard per keuze de consequenties voor inwoners en partners inzichtelijk gemaakt. Dit zodat 
uw raad deze informatie mee kan wegen in uw besluitvorming.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Keuzes maken en prioriteiten stellen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag De organisatie is onvoldoende toegerust op de schaalsprong, dat betekent dat keuzes moeten 
worden gemaakt en prioriteiten worden gesteld. Is er een soort ‘sleutel’ op basis waarvan 
keuzes/prioriteiten worden gemaakt en gesteld? Hoe ziet dat eruit? 

Antwoord Zoals in de PPN beschreven, hebben de 8 centrale thema's prioriteit. Dit is een eerste onderdeel 
van een kader met afwegingscriteria. We maken geen nieuw beleid of starten geen nieuwe 
projecten, mits ondersteunend aan en noodzakelijk voor deze 8 onderwerpen. Andere criteria zijn: 
wettelijke taken, contractuele verplichtingen, kansen op cofinanciering, analyse op consequenties.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN verbeteren format raadsvoorstellen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
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Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Krijgt de gemeenteraad inzicht in het verbeteren van het format voor raadsvoorstellen en wanneer 
is dat format beschikbaar? 

Antwoord Er hebben de afgelopen maanden diverse gesprekken plaatsgevonden over het verbeteren van de 
formats, waaronder ook met de werkgroep uit de raad. Alle wensen zijn vertaald in een aangepast 
format met daarbij een duidelijke toelichting voor de informanten welke tekst waar verwacht wordt. 
De formats zijn naar verwachting direct na de zomer beschikbaar.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henriëtte Agterhuis 

Telefoon  

Email  

 
PPN Onderdeel bewonersbetrokkenheid in raadsvoorstel 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Komt in het nieuwe format ook een ‘kopje’ over hoe inwoners betrokken zijn geweest of worden bij 
het voorstel en wat met hun inbreng is gedaan/gaat gebeuren? 

Antwoord Ja in de formats is een standaard kopje participatie opgenomen, waarin de betrokkenheid van 
inwoners en andere partners beschreven moet worden en wat daarmee wel en niet is gedaan 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henriëtte Agterhuis 

Telefoon  

Email  

 
PPN Participatie-paragraaf in raadsvoorstel 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Kan in het format een participatie-paragraaf worden opgenomen, in lijn met de voorgaande vraag? 
 

Antwoord Zoals aangegeven zit deze dus in het nieuwe format 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henriëtte Agterhuis 

Telefoon  

Email  

 
PPN Herstel vertrouwen inwoners 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 
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Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

8.2.1 

Vraag In het op te stellen plan (herstel vertrouwen inwoner) komt onder andere te staan wat extra nodig 
is om de dienstverlening nabij en kwalitatief te (blijven) organiseren.  
Is al zicht wat ‘extra nodig’ is betekent? 

Antwoord Een raadsvoorstel over het programma, inclusief besteding van de financiële middelen hiervoor, 
wordt in het derde kwartaal van 2023 aangeboden aan de gemeenteraad. 
Een verkennend gesprek met de raadswerkgroep inwonerbetrokkenheid over het programma heeft 
op 27 maart 2023 plaatsgehad. 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Irene Pruim 

Telefoon 038-4982023 

Email i.pruim@zwolle.nl 

 
PPN Knelpunten dienstverlening 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Als er knelpunten zijn in de dienstverlening worden deze in kaart gebracht en wordt gezorgd                
voor een oplossing. Wat zijn op dit moment de grootste knelpunten? 

 
 

Antwoord Op basis van een meta-analyse in 2022 naar klantonderzoeken die in 2014-2021 zijn uitgevoerd 
op het gebied van dienstverlening zijn conclusies en aanbevelingen geformuleerd.  
Daarbij laat een onderzoek naar digitale vaardigheden uit 2021 zien (de raad is hierover 
geïnformeerd met een informatienota) dat heel wat Zwollenaren moeite hebben met het online 
aanvragen en maken van een afspraak en dat inwoners hulp vooral vragen aan naasten. In 
verband met de invoering van de Wet elektronisch bestuurlijk verkeer (Wmebv), waarbij 
inwerkingtreding van deze wet is voorzien op 1 juli 2024, vindt op dit moment een inventarisatie 
plaats naar mogelijke knelpunten op grond van deze wet. Onderdeel van de wet is een zorgplicht 
die inhoudt in dat er vindbare, duidelijk en bruikbare informatie is over de diensten die worden 
geboden en over de wijze waarop communicatie met inwoners en ondernemers plaatsvindt. De 
ondersteuning moet zodanig zijn dat de doelgroep waarop een dienst zich richt deze dienst 
(normaal gesproken) kan afnemen.   

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Irene Pruim 

Telefoon 038-4982023 

Email i.pruim@zwolle.nl 

 
PPN Verbeteren informatiehuishouding 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag De informatiehuishouding gaat worden verbeterd: op welke manier gaat dat gebeuren?  
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Antwoord Zoals in de PPN staat beschreven: "Informatie moet vindbaar, betrouwbaar en begrijpelijk zijn en 
lang meegaan. Voor iedereen die daar recht op heeft en voor zo lang als nodig." We werken aan 
onze informatiehuishouding om zo goed mogelijk gevolg te kunnen geven aan deze ambitie. Naast 
het versterken van onze IV-afdeling (Informatievoorziening) op cruciale functies en methoden, 
zoals het werken onder architectuur, zetten we ook programmatisch in op dit doel. Het programma 
DUTO - wat een afkorting is voor Duurzame Toegankelijkheid (van informatie) - richt zich op het 
analyseren van de informatiecomponent van al onze werkprocessen, zodat we continu kansen 
kunnen identificeren die de toegankelijkheid van onze informatie ten goede komen. En naast de 
verdere ontwikkeling van onze digitale infrastructuur om goed gegevensbeheer uit te voeren, wordt 
er door de afdeling verder ontwikkeld en geprofessionaliseerd op het gebied van kwaliteit- en 
risicomanagement met betrekking tot het informatiebeheer. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Peter Snijders 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marc Schuil 

Telefoon  

Email  

 
PPN Doorvoeren menselijke maat in diensverlening 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Inwoner en overheid 
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat wordt precies verstaan onder het verder doorvoeren van de menselijke maat in de 
dienstverlening van de gemeente?  

Antwoord Een raadsvoorstel over het programma menselijke maat, inclusief besteding van de financiële 
middelen hiervoor, wordt in het derde kwartaal van 2023 aangeboden aan de gemeenteraad. 
Een verkennend gesprek met de raadswerkgroep inwonerbetrokkenheid over het programma heeft 
op 27 maart 2023 plaatsgehad. 
 
Bij de begroting voor 2023 is gemeld dat vanwege de oorlog in Oekraïne en de gemeentelijke inzet 
voor de opvang voor vluchtelingen uit Oekraine de ontwikkeling van het programma is vertraagd. 
Vooruitlopend op het programma zijn in 2022 financiële middelen ter beschikking gesteld voor 
enkele activiteiten. Het gaat dan onder andere om een pilot om door middel van 
servicegesprekken het contact te herstellen met bijstandsgerechtigden die uit het zicht zijn geraakt. 
Zij worden niet begeleid door het sociaal wijkteam of Tiem. De pilot is in het voorjaar van 2023 
gestart (in plaats van in 2022) in verband met de (onvoorziene) uitvoering van de energietoeslag. 
Daarnaast wordt ervaring opgedaan met inzet van methoden om maatwerk te leveren 
(doorbraakmethode en omgekeerde toets) en eind oktober 2022 zijn in alle filialen van de 
Stadkamer Informatiepunten Digitale Overheid geopend om mensen te ondersteunen die digitaal 
minder vaardig zijn. 
 
Zie ook de beantwoording van de volgende andere vragen: 
- PvdA, vraag 8 
- Swollwacht, vragen 9 en 10 
 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Irene Pruim 

Telefoon 038-4982023 

Email i.pruim@zwolle.nl 

 
PPN Basisvoorwaarden sociaal domein 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Sociaal Domein 
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Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag De aandacht gaat straks minder uit naar de ontwikkeling van specialistische hulp en ondersteuning 
maar juist meer naar de basisvoorwaarden. Op welke manier wordt dit gecommuniceerd en is 
sprake van meedenken door de doelgroep? Is in beeld hoe zij dit ervaren? Hoe vindt die 
afstemming plaats? 

Antwoord Via de proeftuin jeugd wordt deze beweging ontwikkeld aan de hand van casuïstiek. De doelgroep 
is hierbij betrokken zodat hun vragen en ervaringen centraal staan en het leren en ontwikkelen in 
de proeftuin aansluit bij wat de doelgroep nodig heeft.   

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Sophie straatman  

Telefoon  

Email  

 
PPN Lokale verantwoordelijkheid Bestaanszekerheid en Kansengelijkheid 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Bestaanszekerheid en Kansengelijkheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Is het maatschappelijk veld voldoende opgetuigd lokale verantwoordelijkheid te pakken? Kan 
inzicht worden gegeven, vooruitlopend op de Begroting 2024, hoe de gemeente hierop in gaat 
zetten? Op welke manier wordt het veld betrokken?  

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon  

Email  

 
PPN Zwolle armoedevrij 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Bestaanszekerheid en Kansgelijkheid  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Samen met onze inwoners wordt gewerkt aan ‘Zwolle armoedevrij’ en hier worden allerlei factoren 
bij betrokken. Wat is precies het actieplan? Welke uitkomsten worden verwacht? 

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries / Eva Molendijk  

Telefoon  

Email  

 
PPN Lange termijn aanpak opvang van vluchtelingen  
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Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Opvang vluchtelingen  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er wordt gewerkt aan een lange termijn aanpak voor de opvang van vluchtelingen en heel duidelijk 
is dat onze inwoners hierbij actief betrokken worden.  Is in beeld hoe inwoners die niet mee (willen) 
praten alsnog betrokken worden?  
 

Antwoord We willen inderdaad onze inwoners actief betrekken bij het gesprek over de opvang van 
vluchtelingen. Hiermee zijn we eind vorig jaar gestart met gesprekken in de wijken met diverse 
wijkvertegenwoordigers, een stadsbrede enquête en recentelijk ook de stadsdialogen over de 
lange termijnaanpak. De input die we hieruit ophalen is voor ons nuttig om de lange termijnaanpak 
te bepalen. Hiermee zijn we er echter nog niet. De gesprekken met de stad over dit thema blijven 
doorgaan. We kunnen ons voorstellen dat de gesprekken over de langere termijn aanpak voor veel 
inwoners nog wat te ver van hen afstaan. De ervaring is dat, zodra het wat dichterbij komt en 
concreter, inwoners meer bereid zijn om mee te praten. Hier blijven we de komende jaren op 
inzetten met diverse gesprekken rondom de opvang van vluchtelingen. We geven iedereen de 
kans om mee te praten, ook over de lange termijnaanpak. Tegelijkertijd is het niet reëel om te 
verwachten dat iedereen in de stad hierover in gesprek wil. Uiteraard zetten we de komende tijd 
ook in op helder en transparant informeren over dit onderwerp. Zodat ook de mensen die niet 
(willen) meepraten toch op de hoogte kunnen blijven van de ontwikkelingen rondom dit thema. En 
uiteindelijk zelf de afweging kunnen maken of ze op een later moment wel het gesprek willen 
aangaan. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Heleen Post  

Telefoon 038-4982462 / 06-25778225 

Email h.post@zwolle.nl 

 
PPN Huisvesting vluchtelingen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Opvang vluchtelingen  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Kan in beeld worden gebracht op welke wijze inwoners geconfronteerd worden met de huisvesting 
van vluchtelingen? Is daar een apart protocol voor?  
 
Kan in beeld worden gebracht wat de bewegingsruimte is van de gemeente Zwolle als zij een  
verzoek/opdracht krijgen vanuit de landelijke overheid voor de opvang van vluchtelingen? En  
kan deze bewegingsruimte worden gecommuniceerd met onze inwoners?  
 

Antwoord Bij een vraag naar uitbreiding van opvangplekken voeren we een verkenning uit naar mogelijke 
locaties. Elke locatie vraagt om maatwerk vanwege de eigenschappen en omstandigheden in de 
directe omgeving. Over het algemeen worden deze stappen doorlopen bij een permanente locatie 
of locaties waarvan de verwachting is dat die langer dan een jaar in gebruik zijn.  
We volgen de uitgangspunten zoals verwoord in het protocol Welkom in mijn wijk. De locatie wordt 
getoetst aan de 7 b’s (buurt, betaalbaarheid, bespreekbaarheid, bereikbaarheid, bruikbaarheid, 
beheersbaarheid, beschikbaarheid).  
Het college neemt vervolgens een besluit om mee te werken aan de verkenning tot het realiseren 
van de opvang. Het voornemen om een opvang te vestigen in de buurt wordt aan de omgeving 
bekend gemaakt en er wordt een bijeenkomst georganiseerd om op te halen welke kansen en 
bedreigingen omwonenden zien. Deze worden meegenomen in de besluitvorming en als de 
opvang doorgaat ook opgenomen in een beheerplan en het te vormen omwonendenoverleg.  
Daarnaast wordt een klankbordgroep opgericht die vanaf het voornemen met de gemeente en de 
partij die de opvang wil realiseren (COA, NIDOS) aan de slag gaat om dit voor de buurt en de 
nieuwe bewoners van de opvang zo goed mogelijk te regelen.  

mailto:h.post@zwolle.nl
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Voor (crisis)noodopvanglocaties die een korte periode in gebruik zijn wordt ook een toets gedaan 
aan de beheersbaarheid en buurt. Er gaat een brief uit dat het college besloten heeft mee te 
werken aan het verzoek om een (crisis)noodopvanglocatie te openen. In de brief is ook een 
uitnodiging opgenomen voor een bijeenkomst waar meer informatie gegeven wordt. In de 
overeenkomst tussen de gemeente en de opvangorganisatie staat afspraken over de onderlinge 
samenwerking, taken, verantwoordelijkheden en handelen in geval van overlast. Als het nodig is 
kan aanvullend daaraan een omwonendenoverleg gestart worden.  
 
Bewegingsruimte 
We willen zoveel mogelijk zelf onze keuzes maken als het gaat om opvang van vluchtelingen. 
Daar is de lange termijn aanpak ook meer op gericht. De situatie is echter nog steeds zo dat er 
landelijk vanuit bijvoorbeeld een ministerie een urgent verzoek komt voor bijvoorbeeld 
crisisnoodopvang. In dat geval is er weinig tot nauwelijks bewegingsruimte bij gemeenten. Recent 
heeft de staatssecretaris in een recent in een brief aan gemeenten en provincies benadrukt dat 
maatregelen op korte termijn nodig zijn om Ter Apel te ontlasten.  
 
In de stadsdialogen hebben we hier ook aandacht voor gevraagd. We willen zelf regie voeren en 
keuzes kunnen  
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Heleen Post 

Telefoon 038-4982462 / 06-25778225 

Email h.post@zwolle.nl 

 
PPN Inleveren parkeerplaatsen  
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Stedelijke ontwikkeling  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat wordt aan inwoners aangeboden als zij parkeerplaatsen moeten inleveren. Wordt gelijktijdig 
een alternatief aangeboden in bijvoorbeeld de vorm van openbaar vervoer? 

Antwoord In de PPN is aangegeven dat Zwolle alleen kwalitatief kan groeien als we ons mobiliteitssysteem 
veranderen. Zwolle staat daar uiteraard niet alleen in. Dit geldt eigenlijk voor alle grotere 
gemeenten in Nederland. Denk aan Utrecht, Groningen of Leiden. In de Mobiliteitsvisie, 
Omgevingsvisie (2020-2021), Ontwikkelprogramma Stadshart (2021-2022) en de 
Uitvoeringsagenda voor het Stadshart (2022-2023) is gekozen om de binnenstad aantrekkelijker 
en comfortabeler te maken voor voetgangers en fietsers en de binnenstad op een andere manier 
bereikbaar te houden voor auto's. Hiermee creëren we meer leefruimte, groen en bijvoorbeeld 
ruimte voor terrassen of recreatie. Dit is overigens niet compleet nieuw. Het is beleid dat Zwolle al 
jaren met succes voert. Een voorbeeld hiervan is de Nieuwe Markt (vroeger parkeerterrein). Ook in 
Assendorp en Dieze zijn er initiatieven/ voorbeelden om parkeerplaatsen om te zetten in 
groen/speelplekken.   

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
PPN Stijging aantal verkeersslachtoffers 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Stedelijke ontwikkeling  
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7.2.4 

Vraag Het aantal verkeersslachtoffers stijgt. Wat zijn de oplossingen waaraan gewerkt wordt? 

Antwoord Als gemeente werken we, samen met onze partners, continu aan het verbeteren van de 

verkeersveiligheid. Garanderen dat er geen ongevallen plaatsvinden is onmogelijk, omdat circa 

75% van de ongevallen het gevolg is van menselijk gedrag. Daarom werkt ook Zwolle aan een 

duurzaam veilig verkeerssysteem aan de hand van de zogenaamde drie de E’s.  

- Verkeerseducatie (Education) op scholen, voor specifieke doelgroepen etc. 

- Handhaving (Enforcement), zowel gerichte acties op specifieke locaties of overtredingen, 

als doorlopende handhaving met behulp van bijvoorbeeld camera’s op wegvakken 

- Infrastructuur (Engineering), zowel op kruispuntniveau (bijvoorbeeld rotondes of 

verkeerslichten) als wegvakken (50 naar 30). 

 

Deze aanpak volgen wij, maar ook landelijk, al jaren en hier blijven we de komende jaren ook 

onverminderd op inzetten. De stijgende lijn van het aantal ongevallen laat zien dat dit nodig is en 

mogelijk nog wel geïntensiveerd zou moeten worden.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
PPN Energietransitie 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Energie transitie  
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag Hoe worden inwoners die niet deelnemen aan allerlei initiatieven en die vooral zien dat zij geen 
geld hebben om  meet te doen met de energietransitie betrokken? 

Antwoord Via verschillende kanalen worden inwoners geïnformeerd over de mogelijkheden tot isoleren en 
energie besparen.  
Duizenden  Zwollenaren zijn al bereikt met bijv. een pakket gratis energiebesparende maatregelen 
of informatie via social media, Swollenaer en hun wijkkrant. De gemeente heeft geen invloed op 
wie de boodschap wel of niet omzet in actie.  
 
Voor inwoners met een inkomen onder 130% van het sociaal minimum is via het project Warm 
Thuis gratis hulp bij energie besparen en isoleren beschikbaar.  
Via het energieloket Duurzaam Bouwloket is ook gratis advies beschikbaar over isoleren en 
financieren, bijvoorbeeld via het Warmtefonds waar voor inkomens onder de 48.625 euro renteloze 
leningen worden verstrekt voor het verduurzamen van de woning.  
De gemeente heeft daarnaast een aanvraag gedaan voor extra subsidie door inwoners bij het 
Nationaal Isolatie Programma (NIP). De Raad wordt hierover dit najaar geïnformeerd.   

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler / Joke Kok 

Telefoon 038-498 3252 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
PPN Overgang naar duurzame energie 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Energie transitie  
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Vraag Het net is overbelast. Toch zijn er subsidieregelingen die inwoners aansporen op duurzame 
energie over te gaan. Is in beeld wat hun voordeel is? En hoe wordt dat met inwoners 
gecommuniceerd? 

Antwoord Het klopt dat er uitdagingen zijn voor de netbeheerders om de marktontwikkeling te kunnen 
bedienen nu de vraag en het aanbod van stroom zo aantrekt. Enexis reserveert ruimte op het 
stroomnet om duurzame stroom van woningen te kunnen afnemen, dus alle reden om de verdere 
inzet van daken van woningen voor opwek van zonne-energie te blijven stimuleren, bijv via 
subsidieregelingen. Hierbij hebben we uiteraard aandacht voor wat het de bewoners op kan 
leveren/kan besparen. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Menno ten Heggeler / Tim Idema 

Telefoon 06- 21316294 

Email energietransitie@zwolle.nl 

 
PPN Veranderen mobiliteitssysteem 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Mobiliteitstransitie  
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6.3.1 

Vraag Zwolle kan alleen groeien als we ons mobiliteitssysteem veranderen. Hoe worden onze inwoners 
hierbij betrokken? Welke alternatieven worden hen aangeboden?  

Antwoord Inwoners worden via de reguliere participatie en communicatietrajecten betrokken bij de diverse 
gebieds- en stedelijke ontwikkelingstrajecten, maar ook herinrichtings- en reconstructieprojecten. 
In de Mobiliteitsvisie hebben we opgenomen dat we inwoners en bezoekers keuzevrijheid  in 
mobiliteit blijven garanderen. Kanttekening hierbij is dat als we qua inwonertal groeien en met z’n 
allen tijdens de spits onbeperkt de auto blijven pakken, het mobiliteitssysteem in Zwolle dreigt vast 
te lopen, omdat het hier niet op ontworpen is. Daardoor kan in de toekomst de huidige 
autobereikbaarheid afnemen. Om dit te voorkomen, zetten we in op het beter en aantrekkelijker 
maken van een alternatief voor de auto. 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
PPN Accenten komende jaren 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Mobiliteitstransitie  
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Vraag In de Perspectiefnota staan de accenten voor de komende jaren. ‘we willen waarmaken wat we 
met het Rijk hebben afgesproken’ Niet alles kan meer. Wat kan precies niet meer? 

Antwoord Dit maken we inzichtelijk in de begroting 2024.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 
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Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Tot stand koming keuzes 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Mobileitstransitie 
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Vraag We kunnen niet èn onze doelen voor woningbouw èn die voor bijvoorbeeld klimaatadaptatie en 
leefbaarheid waarmaken. Hoe is deze keuze tot stand gekomen? 

Antwoord De omgevingsvisie 'Ons Zwolle van Morgen' is het vertrekpunt voor de ontwikkeling van de 
fysieke leefomgeving van Zwolle op de lange termijn. Daarin is een afweging gemaakt hoe doelen 
en ambities ruimtelijke te vertalen (inclusief Omgevingseffectrapportage). De komende periode 
gaan we werken aan een aanvulling op de Zwolse omgevingsvisie op basis van recente inzichten. 
Bijvoorbeeld naar aanleiding van de 'Regionale Verstedelijkingsstrategie Zwolle'.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Arjen Vedder 

Telefoon 0618066329 

Email a.vedder@zwolle.nl 

 
PPN Verkeersonveilige plekken 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN - Mobiliteitstransitie  
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7.2.4 

Vraag Voor de meest verkeersonveilige plekken wordt gewerkt aan een oplossing. Hoe gebeurt dat? Wat 
merken onze inwoners ervan dat hieraan wordt gewerkt? 
 

Antwoord Dit gebeurt door het concreet aanpakken van objectief onveilige locaties. De afgelopen jaren zijn 

dit bijvoorbeeld en aansluiting bij het PEC-stadion, het kruispunt Katerdijk – toerit A28 of de 

rotonde Burgemeester Roelenweg geweest. De komende jaren blijven we dit doen, denk aan de 

rotonde Wipstrikkerallee – Hanekamp, of het kruispunt Middelweg – Bachlaan. Daarnaast is de 

ambitie om ook de maximumsnelheid op bepaalde bestaande 50 kilometer per uur wegen te 

verlagen naar 30 kilometer per uur. In de ideale situatie gaan we dit doen door herinrichting 

waardoor meer ruimtelijke kwaliteit kan worden toegevoegd in de openbare ruimte en meer ruimte 

voor lopen en/ of fietsen wordt gegeven. Naar verwachting neemt hierdoor niet alleen de kans op 

ongevallen af, maar als er dan toch een ongeval gebeurt is de afloop minder ernstig.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Telefoon 038 - 498 3248 

Email J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
SIA Beschikbare investeringsruimte 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie Actualisering SIA  
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Vraag Bij 6. Beschikbare investeringsruimte en voeding SIA wordt er gesproken over € 83 miljoen en € 40 
miljoen. Het tabel onderaan telt op tot € 50 miljoen. Kan de link tussen de bedragen beter worden 
uitgelegd? 

Antwoord Op basis van een globale raming wordt in de komende 5 jaar een investering van 83 miljoen 
ingeschat. We verwachten dat hiervan een deel mogelijk doorschuift in de tijd- en ook proberen 
we bijdragen van derden te krijgen voor deze investeringen. Voor nu schatten we in dat we de 50 
miljoen moeten opvangen uit de SIA t/m 2027. Hiervan is thans reeds 9 a 10 miljoen beschikbaar 
in de SIA, derhalve is een aanvulling nodig van 40 miljoen. Bij de PPN wordt een eerste voorstel 
gedaan om 8 miljoen aan te vullen, de rest volgt bij de begroting 2024. 

   

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door  

Telefoon  

Email  

 
SIA Investeringen Stadshart 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie Actualisering SIA  
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Vraag In de tabellen op p.6 en p.8 verschillen de jaarlijkse investeringen cat. C voor Stadshart in de jaren 
2025 t/m 2029. Kunnen deze verschillen nader worden toegelicht? 
 

Antwoord Er is inderdaad een foutje geslopen tussen beide overzichten. Het verschil heeft te maken met de 
ramingen voor Noorderkwartier en Roelenkwartier. Op blz. is het volledige bedrag in 1 jaar 
geraamd. In een bijgestelde uitwerking is dit over enkele jaren uitgesmeerd.  
Bij de eerstvolgende actualisatie (begroting 2024) zullen we de aangepaste bedragen meenemen. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
SIA Toelichting op tabellen 
59,3, 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie Actualisering SIA 
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Vraag De toelichting op de drie tabellen op p. 18 is zeer summier. Kunnen de drie tabellen nader 
woordelijk worden toegelicht waarbij ook links worden gelegd met de overige tabellen?  

Antwoord De beschikbare middelen voor de SIA bestaan uit een incidenteel deel te weten het 
Investeringsfonds (bovenste tabel op blz. 18) en een structureel deel (middelste tabel). Het 
structureel deel wordt ingezet voor dekking van kapitaallasten (rente en afschrijving) van de 
investeringen en voor eventueel extra onderhoud en beheerkosten. 
De onderste tabel geeft aan hoe groot de nog beschikbare investeringsruimte in totaal is, te weten 
de omvang van het Investeringsfonds (bovenste tabel) onderste regel + de investeringsruimte 
vanuit het structureel deel (middelste tabel) onderste regel. Samen geeft dit een beschikbare 
investeringsruimte van  59,3 miljoen, Hiervan is 46,2 nodig om investeringen uit categorie B af te 
dekken + er wordt er rekening gehouden met 4,1 miljoen voor risico's vanwege prijsstijgingen en 
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afwijkingen op bijdragen van derden. Per saldo is er dan 9 miljoen aan vrije investeringsruimte 
beschikbaar. 
 
De links met de overige tabellen is niet vanuit de tabel op blz 18 aan te geven, met name omdat 
de dekking van de investeringen via het structurele deel niet 1 op 1 is te herleiden omdat daar een 
berekening achter ligt afhankelijk van afschrijvingstermijn en rentepercentage. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door  

Telefoon  

Email  

 
  
SIA Overzicht jaarlijkse en cumulatieve bedragen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie acutalisatie SIA 

Pagina nummer 
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Vraag Op de p. 4 staat “Na verrekening van de investeringen onder categorie A en B resteert € 9 miljoen 
als investeringsruimte. Daar staat op dit moment een toekomstige investeringsvraag (categorie C) 
van € 224 miljoen tegenover.” Gaat dit om een cumulatief meerjarig bedrag van in totaal € 9 
miljoen? 
Op p. 18 staan er vanaf 2026 nl jaarlijks resterende SIA van € 9,0 miljoen.  
Graag een nadere toelichting op deze bedragen.  
 
Aanvullend zien we graag een overzicht van zowel de jaarlijkse als cumulatieve bedragen 
(investeringen vs dekking SIA) tegen elkaar afgezet. 

Antwoord De 9 miljoen is de resultante van beschikbare investeringsruimte minus de investeringen uit 
categorieën A en B (reeds genomen raadsbesluiten en inzet cofinanciering bij rijksbijdrage). 
Op blz. 6 staat aangegeven welke investeringsbedragen er ten laste van de SIA komen. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
SIA Toelichting verband tussen investeringen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie Actualisering SIA  
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Vraag Een investeringsruimte van € 9 miljoen t.o.v. een investering van € 83 miljoen klinkt nogal als een 
ongedekte cheque. Is er een (indirect) verband tussen het accorderen van de P-nota door de 
gemeenteraad en het accorderen van de ongedekte investeringen? Graag een nadere, duidelijke 
toelichting op wel of geen verband tussen deze twee documenten en de besluitvorming daarover. 

Antwoord Het verschil in ruimte geeft aan dat er aanvullende middelen nodig zijn of dat bepaalde 
investeringen niet door kunnen gaan omdat er geen middelen zijn. Er is geen sprake van 
ongedekte cheque, eerst zullen de middelen er moeten zijn voordat tot investeren wordt 
overgegaan en dat ook nadat de raad daartoe heeft besloten.  
De parkeernota staat in principe los van de SIA, wel kan het zijn dat bepaalde P-investeringen 
deels gedekt worden uit de SIA. We staan nog aan het begin van investeringen in de mobihubs. 
De komende tijd zal steeds duidelijker worden welke investeringen dat exact gaat vragen. 
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NB De SIA is een instrument om inzicht in de investeringsvraag te brengen en grotendeels 
gebaseerd op een vertaling van visies en plannen die door de raad zijn vastgesteld maar nog 
nader moeten worden uitgewerkt. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
SIA Overzicht meerjarige en cumultatieve bedragen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Notitie Actualisering SIA  
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Vraag Een investeringsruimte van € 9 miljoen t.o.v. een investering van € 83 miljoen klinkt nogal als een 
ongedekte cheque.  
De eventuele dekking van de ‘kloof’ wordt niet sluitend met de bedragen weergegeven.  
Graag ontvangen we een (cumulatief en meerjarig) toelichting en schatting per dekkingsbron: 

1. Grote investeringen waarvoor we op korte termijn geen dekking voorzien worden 
getemporiseerd (zodat we ook doelmatig omgaan met de ambtelijke capaciteit).  

2. verhogen afdracht aandeel MPV resultaat,  
3. inzetten (surplus) weerstandsvermogen, 
4. inzetten deel structurele begrotingsruimte en  
5. op de langere termijn inzetten mogelijke ruimte vanuit de doorlichting van 

programma’s/reserves. 
 
Aanvullend de genoemde bedragen: 

•  een aanvullende voeding van het SIA budget met circa € 40 miljoen  

• € 8 miljoen vanuit het surplus op het weerstandsvermogen nu toe te 1 Inclusief de 
meerjarige toevoeging van 50% vanuit het toekomstig MPV resultaat. voegen aan de SIA. 

Graag cumulatief en meerjarig weergeven en deze resp. afzetten tegen de investeringen. 

Antwoord De verwachting is dat we van het globale indicatieve investeringsbedrag tot en met 2027 circa 50 
miljoen moeten opvangen uit de SIA. Dit is een voorlopige inschatting gebaseerd op de inzet om 
bijdragen van derden te krijgen en de verwachting dat bepaalde investeringen in de tijd 
doorschuiven. 
Van een ongedekte cheque is geen sprake, wel dat de beschikbare middelen fors onvoldoende 
zijn om alle ambities uit te voeren. Uitgangspunt is eerst geld dan uitvoeren. 
De vrije investeringsruimte in de SIA is thans 9 miljoen. Daar komt 8 miljoen bij als het voorstel bij 
de PPN wordt overgenomen. De resterende voeding van de SIA wordt afgewogen bij de begroting 
2024, dan ook hebben we meer inzicht in mogelijkheden van de genoemde dekkingsbronnen.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
MPV 2023 - P-nota 2024 Prognose meerjarige structurele en incidentele middelen gemeente na 2027 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op PPN 
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Vraag In de diverse voorjaarstukken lezen we de financiële zorgen:  
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- We verwachten dat de kloof tussen de middelen en de ambities de komende jaren groter 
wordt door de uitputting van de financiële middelen, stijgende prijzen en krapte op de 
arbeidsmarkt 

- We zijn nagenoeg door onze voorraad (warme) bouwgrond en gronden waardoor de 
positieve resultaten op de langere termijn sterk reduceren 

- Tevens zien we de omvang van de complexen met een negatieve resultaten toenemen. 
- Voor eerste maal zien we binnen de vastgoedportefeuille een complex waar een correctie 

plaatsvindt op de eerder genomen winst.  
 
Gezien de bovenstaande factoren wat de prognose op de meerjarige structurele en incidentele 
middelen van de gemeente na 2027. Graag met een nadere toelichting per bovengenoemde 
factor.  

Antwoord De structurele begrotingsruimte na 2027 staat onder druk vanwege de onduidelijkheid over de 
uitwerking van de nieuwe financieringssystematiek en onder andere de herinvoering vna de 
opschalingskorting van  gemeentefonds. E.e.a. is nog niet in geld uit te drukken. 
 
Wanneer geen nieuwe grondexploitaties met een positief resultaat worden vastgesteld zal er 
aanvullend op het huidige MPV resultaat geen winstname zijn. Geen aanvullende winstname 
betekent geen aanvullende afdracht aan de SIA en algemene concern reserve vanuit de MPV. 
 
Voor negatieve grondexploitaties geldt logischer wijs dat geen sprake is van winstmane maar van 
het treffen van verliesvoorzieningen. Wanneer het resultaat van deze grondexploitaties verder 
verslechterd moet de verliesvoorziening worden verhoogd. Voor zover deze verhoging niet wordt 
gecompenseerd door winstnames vanuit andere grondexploitaties moet aanspraak worden 
gedaan op het weerstandsvermogen. 
 
Nagenoeg alle vastgestelde grondexploitaties zijn na 2027 afgerond. Winstname correcties vinden 
plaats binnen de looptijd van de betreffende grondexploitatie. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Christiaan van Steenwijk Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
MPV 2023 Invloed correctie op gedane investeringen - gefinancierde projecten 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op MPV 2023 
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Vraag ‘Voor eerste maal zien we binnen de vastgoedportefeuille een complex waar een correctie 
plaatsvindt op de eerder genomen winst.’  
 
Heeft zo’n correctie invloed op de inmiddels gedane investeringen/gefinancierde projecten? Wat 
betekenen de eventuele toekomstige correcties voor de inmiddels 
bestede/gecontracteerde/toegezegde middelen uit de betreffende tussentijds genomen winsten?  

Antwoord Nee, het heeft geen invloed op reeds gedane investeringen. 
Het corrigeren van de winst heeft gevolgen voor het jaarresultaat van Vastgoed en daarmee op de 
afdracht aan de SIA en algemene concernreserve (weerstandsvermogen). Bij de SIA is reeds 
rekening gehouden met toekomstige MPV resultaten, maar uit behoedzaamheid zijn deze op 80% 
geraamd van de huidige verwachting. In het weerstandsvermogen is nog geen rekening 
gehouden met toekomstige MPV resultaten. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Christiaan van Steenwijk / Jan van Dijk 

Telefoon 06 14 393 717 

Email c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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Vragen VVD 
 
Berap 6.1.3 svz Grip op Zorg 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op  Berap 2023-1 
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Vraag Wat is de stand van zaken van het project Grip op Zorg? Hoe vaak zijn al voorwaarden verbonden 
aan zorgwonen via de ruimtelijke ordening?  

Antwoord Grip op zorg telt twee concrete doelstellingen: a) introductie vergunningplicht zorgwonen, b) 
regionale aanpak kwaliteit en rechtmatigheid zorg. Beide hebben tot doel de overlast van 
zorgwekkende zorgverleners tegen te gaan. Wat betreft de vergunningplicht zorgwonen: 
momenteel wordt door middel van een impactanalyse een afweging gemaakt op welke wijze 
voorwaarden aan vergunningen zo kunnen worden gesteld dat overlast wordt tegengegaan én 
goede woon-zorgconcepten ook in de toekomst een plek kunnen blijven vinden in onze stad. Wat 
betreft de regionale aanpak kwaliteit en rechtmatigheid: dit en volgend jaar wordt in regionaal Wmo 
verband gewerkt aan afspraken met Zorgkantoor en Dienst Justitiële Inrichtingen die er toe moeten 
leiden dat er meer grip is op de kwaliteit en rechtmatigheid van zorg om de overlast tegen te gaan. 
Specifieke voorwaarden zijn thans dus nog niet geregeld, hiervan zijn dus nog geen voorbeelden. 
Waar mogelijk benutten we de bestaande Beleidsregel voor onzelfstandige woonruimte binnen de 
in het vigerende bestemmingsplan vastgelegde woonbestemmingen om ongewenste vestiging van 
zorgwonen tegen te gaan. Binnenkort wordt u nog separaat geïnformeerd over de voortgang van 
het project. 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
Dorrit de Jong 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Henk Nouws/Ellen Horsman 

Telefoon  

Email  

 
PPN-Berap 8.1.2 Structurele kosten participatieaanpak  
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2023-1, PPN 
 

Webpagina nummer 
 

43 (Berap) en 14 (PPN) 

Doelnummer 
 

 

Vraag In de PPN staat dat het college bij de begroting 2025 met een voorstel wil komen voor de 
structurele kosten van de participatieaanpak.  
 
In de Berap en in de beslisnota Zwolse Participatieaanpak Hanza! staat dat het college bij de 
begroting 2024 met een voorstel wil komen.  

1. Welke van de twee is het: begroting 2024 of 2025?  
2. Waar komt de verandering vandaan als gekozen is voor de begroting 2025? 

 

Antwoord Zoals gesteld kost het tijd en middelen om de nieuwe participatieaanpak goed te implementeren. 
Het is nu nog niet goed in schatten welke kosten incidenteel zullen zijn en welke structureel. We 
verwachten daar enige tijd voor nodig te hebben. De begroting 2024 komt voor daarvoor 
waarschijnlijk te vroeg. Vandaar dat we nu uitgaan van de begroting 2025.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon 0613241986 

Email f.wijnandts@zwolle.nl 

 
VVD PPN Kosten participatieaanpak 
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Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

 

Vraag In de PPN staat dat het college bij de begroting 2025 met een voorstel wil komen voor de 
structurele kosten van de participatieaanpak.   
 
In het raadsdebat van 15 mei jl. heeft wethouder Schuttenbeld toegezegd dat de kosten 
incidenteel zijn, gelet op onder meer de invoering van de Omgevingswet.  
 

1. Welke van de twee is het: extra structurele kosten of niet?  
2. Waar komt de verandering vandaan als gekozen is voor extra structurele kosten?  

Antwoord Zoals gesteld kost het tijd en middelen om de nieuwe participatieaanpak goed te implementeren. 
Het is nu nog niet goed in schatten welke kosten incidenteel zullen zijn en welke structureel. We 
verwachten niet dat we de participatieaanpak met de bestaande middelen en capaciteit kunnen  
uitvoeren. Om daar een goede inschatting van te kunnen maken hebben we enige tijd en ervaring 
nodig met het toepassen van de aanpak. Vandaar dat we bij de begroting 2025 met een voorstel 
willen komen.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon  

Email  

 
PPN-Zwols Actieplan Wonen Afwegingskader risicodragend participeren in gebiedsontwikkelingen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN en Zwols Actieplan Woningbouw  
 

Webpagina nummer 
 

19 (PPN) en 4 (actieplan) 

Doelnummer 
 

 

Vraag “Daarnaast brengen we onze juridische en planologische instrumenten beter op orde. Zoals ons 
grondbeleid en de huisvestingsverordening.”  
 
“Wij zetten deze instrumenten in om daar waar mogelijk te versnellen en verantwoord 
risicodragend te participeren in gebiedsontwikkelingen.”  
 
Wat is het afwegingskader dat het college gebruikt om risicodragend te participeren in 
gebiedsontwikkelingen?  

Antwoord Dit wordt situationeel afgewogen binnen de beschikbare kaders van de door de raad vastgestelde 
begroting en de vele beleidsuitgangspunten, en per gebied de gebiedsvisie en ruimtelijke 
ontwikkelingsplan (als die gezien de fase van ontwikkeling beschikbaar zijn). 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Barend van der Heide 

Telefoon  

Email  

 
PPN Boeggolf 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 9  
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Doelnummer 
 

 

Vraag “Deze ‘boeggolf’, aangevuld met uitwerking van doelen / toekomstige investeringen, overschrijdt 
ruimschoots de structurele begrotingsruimte.” 
 
Hoe hoog is dit geschatte bedrag?  

Antwoord Als we alle boeggolf onderwerpen structureel zouden doorzetten dan ligt het bedrag tussen de 30 
en 40 miljoen. Echter niet alles hoeft structureel doorgezet te worden. Thans vindt een 
actualisering plaats over de noodzaak om de onderwerpen door te zetten. Bij de begroting komen 
we met nadere voorstellen. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Telefoon  

Email  

 
PPN Svz Nu aan de slag met woningbouwprojecten 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

19 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is de stand van zaken van de motie ‘Nu aan de slag met woningbouwprojecten’? 
Hier wordt aan gerefereerd i.r.t. het werken aan de voortgang en continuïteit in de woningbouw.  

Antwoord Vanuit het de informatienota behorende bij het “Blijven Bouwen: Zwols Actieplan Woningbouw” zijn 
we samen met onze woningbouwpartners al aan de slag met de uitwerking van de vijf strategieën. 
Zo worden in het verlengde van de VVD-motie ‘NU aan de slag met woningbouwprojecten’ van 12 
maart 2023 in diverse gebiedsontwikkelingen keuzes voorbereid ten behoeve van de voortgang. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Robert Eisema 

Telefoon  

Email  

 
PPN Uitstel projecten 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

19 

Doelnummer 
 

 

Vraag Er wordt aangegeven dat subsidie wordt aangevraagd, omdat er sprake is van bouwprojecten die 
van start kunnen, maar waar uitstel dreigt.  
Graag aangeven: voor welke projecten dreigt uitstel?  

Antwoord De gemeente monitort iedere halfjaarlijkse VP (Voortgangsrapportage Projecten) de voortgang van 
de woningbouwproductie in de uitvoeringsprojecten. Gezien de moeizame marktomstandigheden 
is die monitoring sinds april verzwaard. Dat doen we door van ieder woningbouwproject van meer 
dan 20 woningen niet alleen de productie te monitoren, maar ook eventuele oorzaken van 
vertraging en mogelijke interventies om die vertraging zoveel mogelijk te dempen. Dat brengt 
inzicht en overzicht. Vlak na de zomer worden deze resultaten gedeeld met college en uw raad. 

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 
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Beantwoord door Joan van Benthem  

Telefoon  

Email  

 
Berap 2.3.2 Tekort op jeugdzorg 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Passende Jeugdhulp: als één van de oorzaken voor het tekort op de Jeugdhulp wordt 
aangegeven dat de hogere tarieven van het nieuwe inkoopmodel daar een grote rol in hebben. 
Wat is de verdeling tussen zware en lichte Jeugdhulp in 2023 en wat is de verschuiving daarin ten 
opzichte van 2022?  

Antwoord Een vergelijking tussen 2023 en 2022 is op dit moment nog niet volledig te maken, aangezien 
2023 nog niet eens halverwege is en declaraties altijd na de hulpverlening worden ingediend. 
Bovendien is nu nog niet duidelijk welk effect de overgang naar het nieuwe inkoopmodel (met 
minder en andere productcodes) heeft op de trends in de data. 
Maar op basis van de bedragen tot nu toe, ziet deze verdeling er als volgt uit 
 

Jaar Zwaar Midden Licht 

2022 48% 42% 10% 

2023 44% 47% 9% 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Telefoon +31650009318 

Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

 
Berap 2.3.2 Uitgangspunten inschatting tekort op jeugdhulp 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Passende Jeugdhulp: welke uitgangspunten worden gebruikt bij de inschatting dat het tekort op de 
Jeugdhulp een structurele doorwerken heeft van 2 miljoen voor de komende jaren? Is dat alleen 
het uitgangspunt: ‘bij gelijk blijvende inzet’?  

Antwoord De financiële impactanalyse van het RSJ is ‘beleidsarm’ en gebaseerd op een ongewijzigde inzet 
van jeugdhulp. Beoogde effecten van de transformatie, die ook door het nieuwe inkoopmodel 
worden gefaciliteerd, zijn niet meegenomen in de analyse. Onze inzet is dat we met de versterkte 
positie van ons Sociaal Wijkteam in het nieuwe inkoopmodel de stijgende uitgaven kunnen 
dempen, maar de effecten daarvan zullen zich pas op langere termijn voordoen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Telefoon +31650009318 
 

Email r.buitenhuis@zwolle.nl 
 

 
Berap 1.2.3 Maatschappelijke inzet sportparken 
 

Gesteld door fractie VVD 
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Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

9 

Doelnummer 
 

 

Vraag Hoeveel sportparken en sportverenigingen worden ook gebruikt voor maatschappelijke inzet en/of 
hebben (duurzame) samenwerkingsverbanden met maatschappelijke initiatieven? 

Antwoord In ons beleid streven we ernaar zoveel mogelijk sportparken en sportverenigingen te gebruiken 
voor een maatschappelijke inzet en is dat onderwerp van gesprek in de dialoog  met hen. 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Anton Tuinman 

Telefoon  

Email  

 
PPN Status monitoring en evaluatie uitvoeringsagenda beleidsagenda gezondheid 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN  

Webpagina nummer 
 

16 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is de status van de monitoring en evaluatie van de uitvoeringsagenda beleidsagenda 
gezondheid 2022 - 2026? 

Antwoord Zoals toegezegd in het raadsdebat van 25 oktober 2021, zijn nadere data, doelen en een voorstel 
voor monitoring beschreven in het uitvoeringsplan en de trendrapportage van de 
hervormingsagenda sociaal domein. Het uitvoeringsplan is een dynamisch document en wordt 
jaarlijks bijgewerkt en aangevuld met acties of ontwikkelingen. Mits er voldoende nieuwe data is 
zal bij de volgende aanscherping hier over worden gecommuniceerd. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Anouk Ganseij 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken Uitwerking impact omgevingswet 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

3 

Doelnummer 
 

6.1.3 

Vraag Hogere inkomsten bouwleges; wanneer kan de raad de uitwerking impact invoering omgevingswet 
op de bouwleges verwachten? 

Antwoord Bij het najaarsmoment, tarievennota en begroting 2024, worden de gevolgen van invoering 
Omgevingswet en Wet kwaliteitsborging voor het bouwen (Wkb) voor zowel de lasten als baten 
(leges) uitgewerkt. De invoering van de Wkb  leidt tot een verlaging van de bouwleges.  De 
technische bouwtoets voor gevolgklasse 1 (woningen en eenvoudige bedrijfsgebouwen) wordt niet 
meer uitgevoerd door de gemeente wat wordt verdisconteert in de leges 
Naast de lagere bouwleges hebben de stagnerende woningbouw, mogelijk niet kunnen aansluiten 
van bedrijven door Tennet en de stijgende bouwkosten in het algemeen gevolgen voor het aantal 
vergunningaanvragen en opbrengsten 
Met externe ondersteuning proberen we een zo goed mogelijke inschatting te maken.  

  

Portefeuillehouder Gerdien Rots 
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Wilco IJzerman / Mark Pierik 

Telefoon 038-4982163 

Email m.pierik@zwolle.nl 

 
Jaarstukken 5.3.1 Subsidieren atelierruimten en expositieruimten 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

 

Doelnummer 
 

5.3.1 

Vraag “Wij subsidiëren atelierruimten en expositieruimten, zodanig dat kunstenaars werken kunnen 
produceren en presenteren.” 
 
- Wat zijn de prestatieafspraken die met deze ateliers, exposities en kunstenaars worden 
afgesproken? 
 
- Tot welk percentage van de totale kosten subsidieert de gemeente deze kunstenaars? 
 
- Op welke manier dragen deze kunstenaars zelf zorg voor de financiering van hun project(en)? 
 

Antwoord - De ateliers worden verhuurd via onze intermediaire partners Stichting Ateliers Zwolle (SAZ) en 
CO (voorheem Creatieve Coöperatie). CO verhuurt namens ons Rieteweg 10. De 
prestatieafspraken met SAZ zijn dat zij ateliers verhuren, verwerven en beheren. Daarnaast is de 
afspraak dat SAZ het culturele klimaat van Zwolle mede bevordert.  
 
- Dit varieert per atelierpand. SAZ betaalt huurpenningen aan gemeente Zwolle, op basis van 
kostprijs-dekkende huur. Deze kostprijs-dekkende wordt doorberekend aan de kunstenaars. 
Daarnaast betalen de kunstenaars een bijdrage voor energiekosten, servicekosten, afval e.d..  
 
- De kunstenaars financieren hun projecten volledig zelf.   
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Marga Wobma/Wim Heersink 

Telefoon  

Email  

 
Jaarstukken 5.3.1 Criteria financiering Basisinfrastructuur wp;;e 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2022 

Webpagina nummer 
 

5.3.1  

Doelnummer 
 

 

Vraag “We starten met het meerjarig financieren van de culturele Basisinfrastructuur van Zwolle, de 
Zwolse BIS. We laten ons adviseren door een externe commissie cultuur in het toekennen van 
subsidies en beoordelen allen instellingen die deel uitmaken van deze culturele basisinfrastructuur 
op basis van dezelfde criteria. Deze criteria sluiten aan op criteria van landelijke fondsen.” 
 
Wat zijn deze criteria? 

Antwoord De  beoordelingscriteria uit de regeling Cultuur voor de Zwolse BIS (categorie presenterende 
instellingen):  

1. voldoende artistieke kwaliteit heeft, blijkend uit de combinatie van voldoende 
vakmanschap, zeggingskracht en oorspronkelijkheid, en bijdraagt aan een gevarieerd 
aanbod;  

2. voldoende zakelijke kwaliteit heeft, blijkend uit kwaliteit van de bedrijfsvoering, realistische 
raming van kosten en inkomsten, gedegen financieringsmix en marketingstrategie, een 
risicostrategie en een goede verhouding tussen gevraagde bedrag, de activiteiten en het 
verwachte resultaat; 
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3. voldoende bijdraagt aan het cultureel imago van Zwolle en versterking van het culturele 
klimaat in Zwolle 

 
Deze criteria staan vermeld in artikel 2.6 lid 1 van de Subsidieregeling Cultuur Zwolle 2023. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Siera Wiersma/Marga Wobma 

Telefoon  

Email  

 
Berap stijging precario 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2023-1 
 

Webpagina nummer 
 

7 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is verwachte stijging precario?  

Antwoord Voorstel zal zijn de precario met 6,1% te verhogen voor 2024. Dit percentage is gerelateerd aan de 
inflatie. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Mark Pierik 

Telefoon 038-4982163 

Email m.pierik@zwolle.nl 

 
PPN Verwachte kosten structurele aanpak Participatie 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

14 

Doelnummer 
 

 

Vraag Wat zijn de verwachte kosten van de structurele participatie aanpak? 

Antwoord Daar kunnen we nu nog geen uitspraak over doen. We verwachten bij de begroting 2025 hier 
meer inzicht in te hebben. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Telefoon  

Email f.wijnandts@zwolle.nl 

 
PPN Concrete beleidskeuzes 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

15 

Doelnummer 
 

 

Vraag Welke concrete beleidskeuzes worden er gehangen aan de genoemde keuzes? 
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Antwoord Koers sociaal domein zal verder voortbouwen op de Hervormingsagenda. Het zal in de raad 
besproken worden in het  vierde kwartaal. 

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Maartje Bekkers 

Telefoon  

Email  

 
PPN Waarom verhogen gemeentelijke belastingen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag “Want het gaat niet meer alleen over een laag inkomen, maar ook over (langdurig) hoge vaste 

lasten”: waarom wordt dan voorgesteld de gemeentelijke belastingen te verhogen? 

Antwoord Dit is in de basis geen technische vraag. Desondanks antwoord: verhoging van belasting is in dit 
geval een reparatie van uitgestelde inflatiecorrectie in eerdere jaren. Er is destijds vanwege de 
situatie toen (oa herstel coronaperiode) besloten de gebruikelijke indexatie met inflatie uit te 
stellen.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
PPN Overzicht genoemde lopende regelingen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag Graag overzicht van de lopende genoemde regelingen  

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon  

Email  

 
PPN Benoemen wat al gebeurt 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer  
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Vraag "We benutten wat al gebeurt". Graag opsomming met wat er al gebeurt.  

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries 

Telefoon  

Email  

 
PPN Verstevigen interne sturing en doelen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 

Webpagina nummer 
 

17 

Doelnummer 
 

 

Vraag “we verstevigen interne sturing en doelen”. Welke sturing wordt verstevigd en welke doelen gaat 

het om? 

Antwoord Dit onderwerp maakt onderdeel uit van de dialoog over Bestaanszekerheid die we in het 4e 
kwartaal met uw raad gaan voeren. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Daphne de Vries  

Telefoon  

Email  

 
PPN Verwachte extra uitgaven voor extra managers 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 
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Doelnummer 
 

 

Vraag Wat is de verwachte extra uitgave voor extra managers? 

Antwoord Daar is nog geen exact beeld bij. In het kader van de begroting 2024 brengen we in kaart wat 
nodig en haalbaar is om de sturing in de organisatie te versterken. Aan de gemeenteraad worden 
vervolgens voorstellen voorgelegd binnen het najaarsmoment.  

  

Portefeuillehouder Paul Guldemond 
 

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen 

Beantwoord door Peter van Drielen 

Telefoon 038-4984063 

Email p.van.drielen@zwolle.nl 

 
 


